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ZAPISNIK 
 
o radu 17. sjednice Gradskog vijeća Grada Nove Gradiške održane 3. listopada 2023. u 

Gradskoj vijećnici Grada Nova Gradiška. 
 
Sjednicu je sazvala Dinka Matijević, mag.oec., predsjednica Vijeća.  
 
Sjednica je započela s radom u 10,05 sati. 
 

 Po završenom prozivanju, Predsjednica Vijeća utvrdila je da je od ukupno 15 izabranih 
članica i članova Gradskog vijeća sjednici nazočno 15. 
 

Ivan Adžić, prof., Tomislav Bećirević, Marija Bradašić Mikolčević, mag.educ.prim., 
Zoran Gazibarić, Vlatko Greiner, Jelena Kovre, mag.educ.art., Krešimir Kušenić, dr.med.vet., 
Dinka Matijević, mag.oec., dr. sc. Marija Mihaljević, Ljiljana Ptačnik, prof., Marijan Radić, 
Ljepša Rakas-Vujčić, dr.med., Davorin Slišurić, dipl.iur., Sara Šefer, 
univ.mag.paed.et.mag.educ.hist. i Matej Zboril, mag.oec.. 

 
Ostali nazočni: Vinko Grgić, dipl.ing.arh., gradonačelnik, Borislav Vidošić, zamjenik 

gradonačelnika, Marijan Furić, dipl.ing.sig., direktor tvrtke Odlagalište d.o.o. Nova Gradiška, 
Tomislav Grašar, dipl.oec., direktor tvrtke Eko kong d.o.o. Nova Gradiška, Marko Ivković, 
mag.oec., direktor Industrijskog parka Nova Gradiška, Adam Đanić, mag. oec., direktor 
CEKOMA Nova Gradiška d.o.o., Davor Rukavina, dipl.oec., direktor Vodovoda Zapadne 
Slavonije, Vera Trobić, ravnateljica Dječjeg vrtića Nova Gradiška, Dario Pauković, ravnatelj 
Gradskog društva Crvenog križa Nova Gradiška, Zlatko Zebić, dipl.iur., v.d. pročelnika Stručne 
službe Grada, Ljiljana Ranisavljević, dipl.oec., v.d. pročelnica Upravnog odjela za financije, 
Tomislav Sigurnjak, dipl.ing.geodezije, v.d. pročelnika Upravnog odjela za komunalne 
djelatnosti, Mihaela Đeraj, struč.spec.publ.admin., voditeljica Odsjeka za društvene djelatnosti, 
Maja Savi, mag.oec., voditeljica Odsjeka za EU fondove i projekte i predstavnici sredstava 
javnog informiranja. 

 
Zapisnik je vodila Nela Bednarik, djelatnica u Stručnoj službi Grada. 
 
DINKA MATIJEVIĆ, predsjednica Gradskog vijeća nakon što je pozdravila nazočne 

i utvrdila da Vijeće može pravovaljano odlučivati, pozvala je novog vijećnika Krešimira 
Kušenića, dr.med.vet., da nakon što mu pročita tekst svečane prisege izgovori - prisežem. 

 
„Prisežem da ću prava i obveze člana Gradskog vijeća Grada Nove Gradiške obavljati 

savjesno i odgovorno radi gospodarskog i socijalnog probitka Grada Nove Gradiške i Republike 
Hrvatske i da ću se obavljanjem dužnosti člana pridržavati Ustava, Zakona i Statuta grada i da 
ću štititi ustavni poredak Republike Hrvatske.“ 

 
KREŠIMIR KUŠENIĆ: „Prisežem.“ 
 
Predsjednica Gradskog vijeća nakon što je čestitala novom Vijećniku nastavila je s 

radom 17. sjednice, te upitala članove Vijeća da li imaju primjedbi na Zapisnik o radu 16. 
sjednice Gradskog vijeća održane 18. srpnja 2023.godine.   
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 Budući da primjedbi na Zapisnik nije bilo, Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške 
jednoglasno je usvojilo Zapisnik o radu 16. sjednice Gradskog vijeća održane 18. srpnja 2023. 
godine. 

 
Zatim je Predsjednica Gradskog vijeća upitala članove Vijeća imaju li prijedloga za 

promjenu Dnevnog reda 17. sjednice, a kojeg su primili u Pozivu za sjednicu. 
 
Budući prijedloga za dopunu ili izmjenu Dnevnog reda nije bilo, Predsjednica Gradskog 

vijeća stavila je na glasovanje predloženi Dnevni red. 
 
Gradsko vijeće glasujući 15 „za“, temeljem članka 85. stavak 3. Poslovnika Gradskog 

vijeća Grada Nova Gradiška – pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“, broj 7/22.) utvrdilo je 
sljedeći:  
 

D N E V N I     R E D 
1. Aktualni sat 
2. Polugodišnji izvještaj Proračuna Grada Nove Gradiške za 2023. 
3. Prijedlog izmjena i dopuna Proračuna Grada Nove Gradiške za 2023. 
4. Izvješće Gradonačelnika Grada Nove Gradiške za razdoblje 1. 1. – 30. 6. 2023. 
5. Izvješća o poslovanju trgovačkih društava za 2022.: 

 a) Industrijskog parka Nova Gradiška d.o.o. za razvoj i ulaganje 
 b) Centra kompetencija za napredno inženjerstvo Nova Gradiška d.o.o. 
 c) Eko Konga d.o.o. Nova Gradiška 
 d) Odlagališta d.o.o. Nova Gradiška 

6.  Informacija o poslovanju trgovačkog društva Vodovod zapadne Slavonije d.o.o. za 
javnu vodoopskrbu i javnu odvodnju za 2022. 

7. Godišnje izvješće o radu Dječjeg vrtića Nova Gradiška za pedagošku godinu   
2022./2023. s Financijskim izvješćem za 2022.  

8. Izvješće o radu i utrošenim financijskim sredstvima Gradskog društva Crvenog križa 
Nova  Gradiška doznačenim od Grada Nova Gradiška za prvih šest mjeseci 2023.  

9. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti na prijenos Ugovora o koncesiji za financiranje, 
 izgradnju, upravljanje i održavanje plinskog postrojenja i opskrbu plinom na 
 području grada Nove Gradiške 

10. Prijedlog Odluke o stavljanju izvan snage Odluke o umanjenju iznosa mjesečne 
zakupnine poslovnih prostora u vlasništvu Grada Nove Gradiške koje koriste 
pravosudna tijela u gradu Nova Gradiška 

11. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za osnivanje prava građenja i pravo služnosti na 
dijelu k.č.br.646/1 upisanoj u zk.ul.br. 3880 k.o. Nova Gradiška, u korist tvrtke 
Odašiljači i veze d.o.o., Zagreb, radi izgradnje antenskog stupa 

12. Prijedlog rješenja o razrješenju predsjednice Povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih 
nepogoda Grada Nove Gradiške i imenovanju novog predsjednika 

13. Prijedlog rješenja o razrješenju članice člana Odbora za javna priznanja i nagrade Grada 
Nove Gradiške i imenovanju novog člana 
  

Točka 1.  AKTUALNI SAT 

 VLATKO GREINER nakon što je pozdravio nazočne kao i slušatelje koji prate 
sjednicu putem medija: „Imam jedno pitanje za Gradonačelnika, a vezano je za EU projekte. 
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Dakle, zanima me koliko Grad Nova Gradiška sudjeluje u EU projektima, da li 
sudjelujemo u natječajima, kakvo je stanje Grada i koji su to projekti ako ih ima?“ 

 
VINKO GRGIĆ nakon što je pozdravio nazočne kao i sve slušateljice i slušatelje koji 

prate sjednicu putem medija: „Da, vrijeme je Europskih fondova i sada u zadnje vrijeme, s 
obzirom da su stvarno oni vrlo rigorozni, gledaju na svaki zarez, svaki puta zahtijevaju jako 
veliki angažman, maksimalan angažman svih djelatnika pa se čak u nekoj javnosti pojavila 
nekakva informacija da ljudi ili neke ustanove ili tvrtke ili jedinice lokalne samouprave 
izbjegavaju više takve natječaje, s obzirom da su po kapacitirani, nemaju ljude, a i ne mogu to 
sve skupa napraviti.  

Međutim, ja bih htio sada, ne samo Grad Novu Gradišku, već spomenuti i naše gradske 
tvrtke samo paušalno nabrojati što smo u ovom trenutku, odnosno 2023. godine kandidirali, što 
smo u fazi kandidiranja, odnosno što smo dobili, potpisali ugovore, a što smo još u fazi 
očekivanja, ali glavnina ili sav dio posla je praktično odrađen s tom kandidaturom jer to su silne 
dokumentacije koje morate napraviti i njih prezentirati dobro i kvalitetno da na kraju krajeva 
dobijete ta sredstva. 

Ja ću reći da smo mi sada u fazi provedbe velikog projekta BIOSOL plus koji je zajedno 
s INTERREG Hrvatska i Srbija, zajedno s Gradom Šapcom, LAG-om Zapadna Slavonija i 
ukupna vrijednost projekta je 339.000,00 eura i u ovom trenutku je u određenoj fazi provedbe. 
Isto tako prošli tjedan je potpisan Ugovor s Ministarstvom turizma i sporta za Natječaj za 
sufinanciranje izgradnje građevinskih zahvata opremanja sportskih građevina u 2023. godini, 
točnije 342.000,00 eura vrijednost projekta, a odnosi se na tartan stazu zbog koje ćemo i na 3. 
točki Dnevnog reda baš zbog potpisivanja Ugovora ići na rebalans Proračuna, ali samo za tu 
stavku jer smo dobili od toga negdje oko 132.000,00 eura. 

Sljedeći projekt koji smo u fazi evaluacije je WATER-SOL zajedno s Gradom Šapcom, 
Vodovodom Šabac i Vodovodom zapadne Slavonije. Riječ je o korištenju sunčeve energije i 
opskrbi, obradi i distribuciji vode. Ukupna vrijednost projekta je 1.639.000,00 eura. 

Projekt koji konzumiramo već tri godine, to je projekt ZAŽELI kojeg smatramo 
izuzetno socijalnim programom, koji je odličan program i koji u tri navrata smo svaki puta 
dobili sredstava ili zašto smo dobili, zato što je napisan dobro program, pripremljen i kandidiran 
na kvalitetan način. Izašle su i tablice na kraju krajeva, među 126 gradova što se tiče sama ta 
tri projekta, Nova Gradiška je deveti Grad po povučenim sredstvima, negdje oko 13.417.000,00 
kuna i uglavnom ove godine smo kandidirali na ovaj najveći projekt koji će trajati 36 mjeseci 
koliko sam upoznat, predana je dokumentacija, očekujemo, nadam se pozitivno. Ako smo svih 
ovih godina dobivali ta sredstva, odnosno pobjeđivali na natječaju, međutim ovo je najveći 
projekt koji je vrijednosti 1.485.000,00 eura i nadam se da ćemo to riješiti jer onda bi opet 
napravili veliki posao za žene koje su slabo zapošljive, koje dugo nisu radile i taj projekt bi jako 
dugo trajao na kraju krajeva. 

To su projekti Grada. Što se tiče Industrijskog parka imamo naziv projekta VIRTUAL 
REALITY EXPERIENCE, vrijednost projekta je 354.000,00 eura, partneri su Industrijski park, 
Lipička razvojna turistička agencija LIRA i Zenička razvojna agencija d.o.o. ZEDA. 

Sljedeći projekt je Regionalno istraživanje za naprednu suradnju i tehnologiju, 
vrijednost projekta je 248.000,00 eura. Partneri su Centar za stručno usavršavanje Šabac, 
Internacionalni centar znanje i tehnologije i inovacije iz Novog Sada. Naime, većina tih partnera 
odnosno tih projekata su otvoreni natječaji na razini prekogranične suradnje podunavske zone 
zato su nam partneri ili Srbija ili Bosna i Hercegovina pa čak se pojavljuje i Crna Gora, a negdje 
i Slovenija. Što se tiče CEKOM-a odobren je projekt CERV 2023. u iznosu 116.000,00 eura. 
Partneri su Regionalna agencija za razvoj istočne Srbije Zaječar, Centar za ekonomski i ruralni 
razvoj Laktaši, Štip iz Makedonije, Razvojna agencija SASA iz Slovenije. Osmi projekt 
prijavljen je projekt INTERREG Bosna i Hercegovina, Monte Negro, znači Razvojna agencija 
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Općine Tešanj, Business start centar iz Bara, vrijednost projekta je 1.049.000,00 eura. Zatim 
isto tako INTERREG Croatia – Srbija s istraživačkim razvojnim institutom za vještačku 
inteligenciju Srbije iz Novog Sada, ukupan projekt je vrijednosti 390.000,00 eura i konačno 
„Ciljana znanstvena istraživanja“, ukupna vrijednost projekta 1.500.000,00 eura, partneri su 
Fakultet strojarstva u Slavonskom Brodu i IZIT d.o.o. iz Zagreba. 

Odlagalište se dijelom koncentriralo na lokalne fondove, a dijelom na međunarodne 
fondove pa imamo jedan za opremanje komunalne opreme vrijednosti 20.000,00 eura, za 
automatsku balirku za baliranje kartona, papira, folije, plastične ambalaže 196.000,00 eura, 
zatim mini linija za sortiranje odvojenog prikupljenog otpada 110.000,00 eura, isto tako 
kontejner za dezinfekciju i kompostiranje je 195.000,00 eura. Zatim smo prijavili projekt 
prekogranične suradnje s Bosnom i Hercegovinom i Crnom Gorom u vrijednosti 351.000,00 
eura i konačno izrada projektne dokumentacije za ishođenje lokacijske i građevinske dozvole 
za proširenje i izgradnju nove odlagališne plohe, to je vrijednost 19.742,00 eura. Uglavnom u 
ovom trenutku šesnaest ogromnih, velikih projekata koji su isključivo na tom znanstvenom, 
naprednom radu gdje ćemo samo osim edukacija vjerojatno dobiti i mnoge strojeve, uređaje 
najsuvremenije tehnologije kako u proizvodnji tako i u ekologiji. Evo, samo sam htio reći da 
kako Grad tako i gradske tvrtke ne spavaju već rade ozbiljan posao. 

 
DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnika je li zadovoljan odgovorom? 
 
VLATKO GREINER odgovorio je da je. 
 
MARIJA BRADAŠIĆ MIKOLČEVIĆ nakon što je pozdravila nazočne kao i 

slušatelje koji prate sjednicu: „Ja imam pitanje za Gradonačelnika. Iako na radost svih roditelja 
ove godine su djeca upisana sva u Dječji vrtić, to je točka 7. ako se ne varam na Dnevnom redu, 
imam pitanje, možete li nam pojasniti do koje faze ste došli u svezi izgradnje novog Vrtića jer 
ipak vjerujem da je sada veliko opterećenje na naše odgajatelje iako je doista pohvalno i 
vjerujem da su svi roditelji jako zadovoljno što su im djeca ove godine upisana u Vrtić.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Da, Vrtić, jako bitna, ključna stvar, zbog toga je bila jedna od 

političkih naših odluka da staru Gradsku vijećnicu pretvorimo u ovom trenutku u jasličku 
jedinicu do izgradnje novog Vrtića i to se pokazalo punim pogotkom. Naime, prošle godine to 
ćemo kasnije čuti u Izvješću, vjerojatno je bilo upisano 314 djece prošle godine 2022. godine, 
ove godine je upisano 351 dijete i što je najvažnije sva djeca ovoga grada su upisana u Vrtić. 

Ponavljam, apostrofiram jer nađite mi grad gdje je to tako riješeno počevši od Zagreba 
pa nadalje. 

Mi ne stajemo na tome već proširujemo cijelu tu priču i nastavljamo da izgradimo taj 
Vrtić. Naime, osim parcele koju smo kupili prije dvije godine u Zvonimirovoj nismo mogli 
ishoditi građevinsku dozvolu zato što zbog određenih urbanističkih uvjeta, sada da ne 
objašnjavam, razlog je bio da moramo izgraditi cestu dužine otprilike stotinjak metara s 
pješačkim stazama, mi smo to konačno dobili dozvolu, raspisali smo natječaj, prije desetak dana 
smo potpisali Ugovor s tvrtkom koja je bila najpovoljnija na tom natječaju, ukupna je vrijednost 
72.000,00 eura. Vjerujem u nekoliko mjeseci da će biti dovoljno da se ta cesta sagradi, a u ovom 
trenutku potpisali smo ugovor na 25.950,00 eura za projektnu dokumentaciju, izradu idejnog, 
glavnog i izvornog projekta. U ovoj fazi smo kako bih rekao, blagoslovili idejni projekt, on je 
u fazi traženja posebnih uvjeta, naš je cilj dobiti građevinsku dozvolu negdje do nove godine, 
otprilike početkom sljedeće godine i Proračunu za sljedeću godinu osigurati naš dio jer smo 
negdje oko 5.000.000,00 kuna dobiti ćemo nepovratno za taj projekt, ostatak vjerojatno 50 
posto ćemo mi organizirati i osigurati tako da nadamo se početkom sljedeće godine, hajdemo 
reći u prvoj polovici da će ako nam javne nabave prođu sve kako treba, da ćemo krenuti u 
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realizaciju, to jest izgradnju novog Vrtića s četiri vrtićke jedinice, s novom velikom kuhinjom 
što se ravnateljica najviše veseli, a onu staru će te prenamijeniti u distribucijsku, dobro. Evo, 
lijepa stvar za roditelje, lijepa stvar za djecu i nastavljamo dalje.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnicu je li zadovoljna odgovorima? 
 
MARIJA BRADAŠIĆ MIKOLČEVIĆ odgovorila je da je. 
 
LJILJANA PTAČNIK nakon što je pozdravila nazočne kao i sugrađanke i sugrađane 

koji prate sjednicu: „Prije nego što postavim pitanje, ja želim izreći dvije zahvale jer naravno 
kada nešto nije dobro onda to treba reći, a kada je nešto naročito dobro, to onda treba onda i 
istaknuti. 

Prva zahvala se tiče Hrvatske gorske službe spašavanja koja je pružila veliku i nesebičnu 
pomoć našim sugrađanima nakon nezapamćenoga nevremena, pa onda i školama, pa i mojoj 
školi velika pomoć u rješavanju maloga problema koji je mogao postati veliki, dakle Hrvatskoj 
gorskoj službi spašavanja Nova Gradiška.  

Zahvala gospodinu Grašaru i Eko-kongu koji su odmah nakon nevremena u roku tri 
dana raščistili grad tako da se jedva vidjelo i opet pružili pomoć školama jer škole same te 
probleme nisu mogle riješiti. Dakle, hvala Vam. 

Što se tiče mojih pitanja, ona su reciklirana, ali mislim da ih treba postaviti. Dakle, prvo 
pitanje, je li učinjen hodogram i ako je voljela bih dobiti i u pisanom obliku i mi kao 
predstavnici, vijećnici Hrvatske demokratske zajednice, ali i stanovnici Ulice Petra kralja 
Krešimira IV.. Naime rečeno je da treba izraditi hodogram u rješavanju njihove peticije za 
micanje teške mehanizacije u vlasništvu Vodoprivrede. Zanimao bih me taj hodogram. 

Drugo pitanje tiče se porezne reforme. Dakle, postoje li projekcije na razini financija 
Grada budući da je Hrvatski sabor usvojio novi Porezni zakon i hoće li porezna reforma dovesti 
do smanjenja poreznog izdvajanja i opterećenja građana i u konačnici naravno do povećanja 
prihoda naših građana kada znamo da naši građani po važećem Zakonu o porezu i prirezu 
plaćaju jedan od najvećih prireza u Republici Hrvatskoj od 12 posto.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Jučer je izašao Zakon. Mi smo bili u pripremi ove sjednice Gradskog 

vijeća tako da čim ovo završi prihvaćamo se tog novog posla jer moramo pripremati Proračun, 
moramo to sve skupa napraviti tako da ćemo vrlo brzo donijeti zaključke. Naravno prireza više 
neće biti, to je jasno svima, a na koji način ćemo ovo drugo vidjeti, iznaći određena druga 
sredstva da bi sve funkcioniralo, da bi mogli graditi taj vrtić, da bi mogli raditi sve ove ostale 
stvari, to ćemo vidjeti. Nećemo biti najrigorozniji, ali moramo od nečega živjeti, odnosno od 
nečega se mora živjeti. 

Što se tiče hodograma, prvi korak je dogovor i izrada prometne studije. Ne možete bez 
nje napraviti, ona je naručena. Znači, prvi korak je napravljen, idemo to napraviti na osnovu 
toga će se definirati ne samo za to već i za cijeli grad pa ćemo onda te problematične točke 
kojih ima i u Kikićevom naselju i još negdje drugdje, znati ćemo riješiti kako treba, ali ne 
možemo ovako, nama se to ne sviđa pa ćemo sada lupiti šakom po stolu i reći to više ne može 
tako. Struka će odlučiti kako će to biti, a mi ćemo naravno podržati to zajedno s vama.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnicu je li zadovoljna odgovorom? 
 
LJILJANA PTAČNIK odgovorila je da je. 
 
SARA ŠEFER nakon što je pozdravila nazočne kao i sugrađanke i sugrađane koji prate 

sjednicu: „Ja imam dva pitanja za Gradonačelnika. Naime, naši sugrađani su već upoznati s 
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projektima koji su provedeni na tribinama nogometnog stadiona Sloga i Tržnice, pa me zanima 
možda bi oni voljeli čuti sad pošto se Aktualni sat prenosi, u kojoj je to fazi, što se možda još 
planira, kada će to sve biti gotovo?“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Naime, mi smo kandidirali i među prva tri grada smo po povučenim 

sredstvima za atletsku stazu. Znači, današnjem izglasavanjem Izmjene i dopune Proračuna, 
odnosno rebalansa tog Proračuna osigurati ćemo sredstva u Proračunu za izgradnju atletske 
staze koja će nam biti uvelike sufinancirana sa 132.000,00 eura i osigurati ćemo još sredstva za 
rasvjetu koja je negdje otprilike vrijednosti oko 200.000,00 eura na način da ćemo raditi šest 
stupova visine 20 metara koji će biti dimenzionirani za 2. ligu da nose reflektore za 2. lige, a 
reflektore koje ćemo kupiti, kupiti ćemo za 3. ligu jer danas je Sloga u toj. Tako da nećemo 
odmah ići nekako megalomanski da kupujemo ne znam ja što. Imamo novog predsjednika u 
Slogi, imamo odličnu atmosferu, mnogi ljudi se javljaju, žele biti dio tog tima i vjerujem da 
ćemo i s rezultatima uskoro izaći kvalitetnim, dobrim jer ako je dobra atmosfera u klubu onda 
se to pokazuje na rezultatima. 

Nakon muka ježevih ili već kakvih muka, konačno vidimo kraj. Događala su nam se 
mnoge stvari nepredviđene koje jednostavno nismo mogli ni svojim znanjem, ni strukom, ni 
pretpostavkom da će se događati počevši od onih kestena za koje smo izgubili mjesec, mjesec 
i pol dana da utvrdimo da li ćemo ih rušiti ili nećemo. Na kraju je struka pokazala, doktori sa 
Šumarskog i Poljoprivrednog fakulteta su nam napisali, napravili svoje izvješće, kasnije smo 
angažirali ne vjerujući njima i specijalnu tvrtku koja je to potvrdila da ih moramo porušiti. 
Nakon toga smo obišli cijelu Europu telefonski, mailom i uspjeli smo nabaviti 25 kestenova 
koji su prihvatljivije jer neće imati one plodove, a plodovi su oni veliki koji padaju po glavi i 
najviši koji su na tržištu bili to smo ih doveli, oni su već posađeni. Jučer su stigle klupe, kada 
se klupe fiksiraju, postave, kada se riješe elektro instalacije dolazi konstrukcija koja je gotova, 
staklo već čeka tamo i vjerujem do kraja ovoga mjeseca da ćemo konačno završiti tu priču.  

Ispričavam se i žalim zbog svega skupa, ali neke stvari su više iznad nas i jednostavno 
ne možemo, bez obzira koliko bili sposobni u tome, koliko imali znanja i iskustva, nepredviđene 
stvari se događaju i vjerujem da do kraja mjeseca da ćemo otvoriti kada dobijemo svu 
dokumentaciju ne samo kada se napravi, onda imate tehnički pregled pa morate to pričekati, 
međutim ako mi dobijemo dokumentaciju gdje je sve valjano, a tehnički pregled se čeka 15 
dana, mjesec dana, mjesec i pol dana, vjerojatno ćemo to pustiti u opticaj.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnicu je li zadovoljna odgovorima? 
 
SARA ŠEFER odgovorila je da je. 
 
DAVORIN SLIŠURIĆ nakon što je pozdravio nazočne kao i sugrađanke i sugrađane 

koji prate sjednicu putem medija: „Imam dva pitanja. Prvo pitanje je vezano za projekte, 
odnosno za sanaciju Željezničke ulice i Tržnice. Naime, sada je izvjesno da su probijeni rokovi 
za izvršenje radova po ugovoru i na Tržnici i u Željezničkoj ulici, o tome smo ja mislim pričali 
i na zadnjoj sjednici Gradskog vijeća. 

Što se tiče Tržnice donekle smo dobili odgovor maloprije, međutim što se tiče 
Željezničke ulice ona još nije završena. Najviše što smeta i što smo na neki način dobili prigovor 
naših sugrađana je kružni tok ispred groblja. Da li je on bio neminovan s prometno-
građevinskog aspekta i da li je za izgradnju tog kružnog toka trebala suglasnost Hrvatskih 
željeznica? Naime, većini ljudi s kojima sam ja razgovarao, smatraju da taj kružni tok možda 
nije trebao i da neće biti dovoljno djelotvoran u prometnom smislu jer se isparkiravamo i 
uparkiravamo iz kružnog toka, a od same pruge, odnosno rampe do kružnog toka mislim da 
stanu tri ili četiri automobila i dalje svi čekaju u kružnom toku. 
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Dakle, zanimaju me rokovi, kada su istekli i koliko su rokovi za jednu i za drugu 
izgradnju produženi i kada se očekuje završetak? 

Drugo pitanje vezano je za obrtništvo. Naime mi smo i o tome pričali kod usvajanja 
Proračuna, rebalansa i tako dalje, međutim grad Nova Gradiška nema kemijsku čistionicu, 
imamo jednog postolara koji odlazi u mirovinu. Dakle, vjerojatno ćemo ostati bez postolara u 
Novoj Gradiški. Moje pitanje, kakve su mjere i to bi bili projekti Grada, kakve su mjere u 
odnosu, može pružiti ovo Gradsko vijeće i Gradonačelnik da se pomogne obrtnicima upravo 
deficitarnim koji imaju volje i mogućnosti otvoriti u Novoj Gradiški svoje obrtničke radionice 
jer to je očigledno nastao veliki problem i to će trajati po meni jako dugo ako izvršna vlast, ali 
i mi kao Gradsko vijeće ne budemo pravodobno reagirali pa bih molio i odgovor na to pitanje i 
samo mogu konstatirati da nisam dobio pisani odgovor na pitanje koje sam postavio zadnji puta 
vezano je za dječje igralište u Voćarskoj ulici. Kada smo tražili, pitali tko je vlasnik nekretnine 
na kojoj se nalazilo dječje igralište, Pročelnik nije mogao tada odgovoriti pa je Predsjednica 
Vijeća rekla da ću dobiti odgovor u pisanom obliku, imate to u Zapisniku, međutim, nisam ga 
dobio pa bih molio da Pročelnik priredi za iduću sjednicu.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Poštovani kolega, što se tiče Tržnice, rok naš zadnji je kraj ovog 

mjeseca, 30., to je zadnji rok. Što se tiče Željezničke ulice, oni su već u fazi penaliziranja, rok 
je probijen, nisu imali opravdan razlog da to dokažu i oni su sada, svaki dan ide 0,05 promila 
na to i Grad će biti na kraju krajeva nešto bogatiji, a vjerojatno i kada se završi to kroz nekih 
desetak, petnaestak dana kada stignu kiosci, doći će tri nova, lijepa kioska gdje će se prodavati 
cvijeće i sve ostalo, ja mislim da će se na to i zaboraviti. Sada da li je ovo najbolje prometno 
rješenje da bude onaj kružni tok tamo s obzirom da su me prozivali na silne fontane unutar 
kružnog toka baš iz toga razloga ja ovdje fontanu nisam predložio, mi zajedno dogovorimo i 
predložimo nekakve stvari pa smo ostavili prazan, jednostavno i taj ako ste primijetili on je 
asfaltiran, on je asfaltiran doduše onim crvenim asfaltom, onom gumom tako da vi preko njega 
možete naravno, smatramo da smo svi normalni pa nećemo raditi prometne prekršaje, ali u 
stvari to je veliki, ogroman prostor kojeg smo otprilike mogli nekako usitniti na način da 
stavimo taj nekakav kružni tok, mogli smo staviti one punjene vodom plastične ograde kao što 
sam vidio u nekim drugim gradovima, međutim ovo nam je normalnije tako da ljudi ako je 
nekakav kamion, veliki šleper, on ide preko njega direktno. Kada vi ipak taj nekakav kružni tok 
onda se mora primjenjivati pravila. Ako se sjećate ovdje kada je bio ovo T-križanje sa 
semaforom onda se sjećate i onih mladih i ludih kakvi već jesu, kakva je već i mladost da se 
zalete odozgora s motorom i ganjaju ovo crveno svijetlo, odnosno zeleno svijetlo i prođu s sto 
kilometara na sat i onda je to bilo fora. Ako imate kružni tok to vam nitko nikada neće napraviti 
jer ne može, proletjeti će, završiti će tamo negdje u Katastru. Tako da su kružni tokovi i moj 
Dalibor koji je završio taj tečaj za prometnog redara, rekao je u nekoliko navrata, na nekoliko 
nastave, od nekoliko profesora koji izrazito ističu da su prometni tokovi najbolje rješenje, ne 
samo zbog toga što nas ne koštaju ništa, možda ovo malo vode i malo cvijeća, pokoja maćuhica, 
ali nemamo semafore koji se održavaju, koji troše struju ili nešto slično. Međutim najvažnije je 
to što svi usporavaju, ljudi odlaze tamo na groblje u tišini i u miru i kada čovjek prilazi tome 
prostoru onako, postaje drugačiji čovjek, stavlja probleme sa strane i razmišlja o onom razlogu 
zbog čeka ide tamo, često puta i zanemari situaciju oko sebe i onako intuitivno prođe preko 
toga, sada da mi imamo tamo nekoliko veliko raskrižje ili ne daj Bože semafore, nešto bi se 
događalo, ovdje kada je kružni tok ipak ljudi usporavaju, voze 20 na sat i u bilo kojem trenutku 
oni mogu tu i zakočiti. Ja ne vidim tu problema, da li nekome smeta vizualno ili ne, mislim da 
je on dobro napravljen, s obzirom da je tamo ravnica nije kao ovi drugi koji ganjaju te visine i 
padove i sve skupa. Mislim da je solidno napravljen, korektno napravljen zajedno s ova tri nova, 
velika kioska estetski lijepo obrađeno u drvetu gdje će biti prodaja svega toga skupa, mislim da 
će učiniti cijeli taj prostor puno ljepšim i kvalitetnijim.“ 
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DAVORIN SLIŠURIĆ: „Da li je trebala suglasnost Hrvatskih željeznica?“ 
 
VINKO GRGIĆ: „Mi smo razmišljali o tome i stvarno smo zaključili da je ovo 

najbolje, da li je najbolje, ne znam, nađite mi bolje, ja nisam u tome da mogu reći nešto. 
Znači, procedura je. Prvo, pošaljete idejni projekt u Županijski odjel za izdavanje 

dozvola. Oni popišu suglasnosti, ja pretpostavljam da je bila suglasnost jer to je nužno da bude 
suglasnost, znači osim njih i onda oni šalju, ja sada ne znam kakav je ali ne bi dobili dozvolu, 
da smo dobili suglasnost HŽ-a, a da smo kontra nje radili znači građevinska dozvola ne bi bila. 
Tako da je to vjerujem, možemo pogledati pa idući puta vidjeti koje su to. 

Što se tiče obrtništva, mi ne možemo upravljati sada da Grad otvori ne znam ni ja 
kemijsku čistionicu ili nešto drugo. To je takva situacija. Međutim, ne bih htio sada jer mi 
imamo određena sredstva dva puta po 100.000,00 kuna koji dajemo obrtnicima za otvaranje 
radnog mjesta, za zapošljavanje, za ne znam ni ja za što i slobodno neka se jave i to je to, 
međutim, ne bih htio sada ulaziti u neku sferu businessa gdje netko je otišao hoće li će otvoriti, 
to je stvar tržišta, mi smo slobodno tržište, danas više Grad ne stvara radna mjesta na način da 
otvara svoja poduzeća, odnosno obrte već pokušava nekim drugim uvjetima to napraviti. 
Pogotovo ne bih htio sada da se ide u tom smjeru da „eto loše nam je“. Gledajte, 2016. je bilo 
3700 zaposlenih u gradu Novoj Gradiški, danas je 5500. Sljedeći puta kada budemo na 
Gradskom vijeću biti će ih sigurno 100 više. Znači, tendencija je takva da raste broj zaposlenih, 
a nadam se da će u tom kontekstu biti i ovo otvoreno, netko će naslutiti, nanjušiti hajdemo reći 
da je to prostor njemu za njegov lijepi mali obrt da može živjeti od toga pa neka čovjek otvori 
pa neka pokuca i na vrata Grada pa ćemo vidjeti koje možemo mu dati uvjete.“ 

 
DAVORIN SLIŠURIĆ: „Sada s ovim kružnim tokom mi zapravo tjeramo vozače 

kamiona, šlepera i vozače autobusa u prekršaj jer prelaze preko kružnog toka, je  Gradonačelnik 
rekao da postoji mogućnost da kako dolaze velika vozila da mogu preći preko kružnog toka, 
znači mi ih tjeramo u prekršaj. Mislim da to nije intencija jedinica lokalne i regionalne 
samouprave da tjera u prekršaj sudionike u prometu. Po meni, mislim da bi trebalo iznaći neko 
drugo rješenje i da ovo rješenje s kružnim tokom nije dobro. Ja sam se malo konzultirao isto i 
s profesorima s fakulteta koji u tako malom prostoru misle da to nije najbolje rješenje pogotovo 
ne ako ćemo svjesno kočiti promet kamiona, autobusa i tako dalje što bi inače trebalo iz 
regulirati na drugi način jer znamo kada su sahrane da onda pet, šest minuta ne možeš ništa čuti 
dok ne prođu ti kamioni, autobusi i tako dalje, ali mislim da se to mora riješiti na drugi način, 
drugom prometnom regulacijom, a ne kružnim tokom preko kojeg će prešutno prelaziti preko 
toga, a da policija će zažmiriti na jedno ili na oba oka. To je naprosto prometni prekršaj.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Gospodine Slišurić, neka svatko radi svoj posao, neka policija radi 

taj posao i neka ih kazni dva, tri, pet puta pa više neće ići, a ja vjerujem da ovom prometnom 
studijom o kojem smo pričali maloprije da će biti definirano i mogućnost tko će tamo moći 
proći i na koji način, koji su uvjeti tako da mi ne možemo sada reći pa i ovdje, vidite što su ovi 
loši vozači napravili ovom kružnom toku, što da ja kažem? Ili ćemo deset prometnih redara 
zaposliti pa da vode brigu, a naši prometni redari odnosno prometni redar koji će voditi on vodi 
brigu o prometu u mirovanju ne o ovome. 

S druge strane, evo odmah, gospodine Slišuriću da Vam kažem da na Vaše veliko 
zadovoljstvo da od jučer imamo kemijsku čistionicu u Novoj Gradiški, zove se Tufna i gospođa 
Lidija Plužarić ju je otvorila.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnika je li zadovoljan odgovorima? 
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DAVORIN SLIŠURIĆ: „Jesam s odgovorom, nisam sa stanjem.“ 
 
DINKA MATIJEVIĆ: „U redu, evo isprika što Vam nije dostavljen odgovor u 

pisanom obliku, to je na dušu meni i mojim suradnicima pa ćemo Vam dostaviti na idućoj 
sjednici ili ako je potrebno možemo i ranije.“ 

 
IVAN ADŽIĆ nakon što je pozdravio nazočne kao i slušatelje koji prate sjednicu: 

„Imam jedan komentar i neko pitanje ćemo smisliti. Komentar se odnosi upravo na groblje koje 
smo maloprije spominjali. Znači, ja se sjećam da smo mi dosta vremena, trebalo je proći dok 
se dobije suglasnost i sve ostalo. Jedan Konzervatorski odjel, ne znam je li iz Broda ili Osijeka 
je spominjao ogradu neku koja je bila tamo uz groblje stajala. Ta ograda nije više tamo. Što se 
tiče suglasnosti koje kakvih s HŽ-om ili ne, možemo is komentirati i prelaze preko pruga u 
Prvči i kod groblja, znači one su ne znam u kojem stanju, hoćemo li preletjeti, podletjeti pod 
njih, a Malino – Lužani ima pet put bolje prijelaz preko željezničke pruge na primjer. Sve kada 
se vraćam na tu prugu moram doći ispod pruge, znači ulaz iz Zvonimirove koji je rak rana i koji 
na neki način posebno sada kada počne škola, koja je nedavno počela, znači stvara probleme 
djeci koja idu do škole. Znači, na neki način svi se otipamo od odgovornosti i od svega što 
treba, škole, Gradonačelnik, Župan čija je nadležnost djeci se broje koraci tko smije ući u bus, 
tko ne smije ući u bus, na koliko metara i tako dalje tako da to pitanje podvožnjaka je sigurno, 
djeca drže znači glavu u torbi dok prolaze taj podvožnjak na neki način. 

Nadam se da ustvari ta projektna dokumentacija za cijelu izgradnju i obnovu 
podvožnjaka mora biti vidljiva, svi moramo stajati iza toga, znači i lokalna sredina i Grad i 
Županija i Država na neki način jer više ljudi više zna, znači trebamo znati gdje što će biti. Na 
primjer sada ste govorili o kružnom toku, ako će razina prelaska preko pruge biti, u drugoj 
razini govorim znači iznad ili ispod, taj kružni tok je nepotreban na neki način. To je bio 
komentar. 

Prvo pitanje je, Grad je dobio na upotrebu Vojarnu koja je u stanju takvom kakvom je. 
Mi smo se obvezali kao Grad da ćemo tu Vojarnu iskoristiti na najbolji mogući način. Tamo se 
nalazi Old-timer klub i obećan je davno neki „Zlatni grad“, od toga „Zlatnog grada“ 
najvjerojatnije neće biti ništa. Što Grad radi po tom pitanju i u kojem smjeru to ide?“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Kolega Adžić, hvala na pitanju i baš se čudim da je netko postavio 

pitanje podvožnjaka. Rijetko se kada postavlja pitanje o podvožnjaku, gotovo svaki puta i 
možete svaki puta vidjeti i čuti, moj odgovor je da to nije moje, odnosno jurisdikcija Grada pa 
evo sada ću braniti i Županiju pa ću reći nije jurisdikcija Županije. Jurisdikcija je Ministarstva, 
ali evo i Ministarstvo je započelo postupak, u fazi je ishođenja lokacijske dozvole i kao što je 
ministar Butković najavio da će u sljedećih nekoliko godina, pet ili deset godina ovisi koja, ali 
ja se nadam da ćemo mi biti u ovoj prvoj petoljetki da će se kompletno željeznička infrastruktura 
promijeniti i obnoviti. U fazi je lokacijske dozvole i naravno i taj podvožnjak će biti drugačiji i 
Prvča će biti drugačija i mi samo čekamo i navijamo da to bude uistinu tako i da to bude što 
prije, a svi smo svjesni toga od prvog dana otkada sam ovdje svako mi je rekao nema čovjeka 
koji ne živi u južnom dijelu grada da nije napomenuo taj problem. To je tako, koje se ponavlja 
ali mi smo imali i građevinsku dozvolu 2016., 2017., tražili smo sredstva, nismo ih dobili, zašto, 
zato što se onda planiralo ovo sve skupa da se napravi i sada je to u fazi realizacije. 

Što se tiče Vojarne, mi smo uputili pismo Ministarstvu graditeljstva za sastanak da 
vidimo što ćemo dalje s tim. Imali smo problem zbog nelegalno izgrađenih građevina tamo koje 
se moraju legalizirati, međutim ono što je bilo sigurno to smo osigurali i HGSS-u, oni su dobili 
svoj prostor, Muzej prometa i Tehnički muzej kao nešto i ljudi su tamo isto napravili čuda i 
rade i dalje. Mi ćemo se boriti za to i mi jesmo odradili niz idejnih rješenja sa studentima za taj 
„Zlatni grad“. Nama je cilj i dalje to napraviti, ali bez 5.000.000,00 eura ne možemo se maknuti, 
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a tko može to osigurati to je pitanje. Vrlo je dublje pitanje da li ćemo to raditi i kako ćemo 
raditi, ja bih volio da radimo međutim vidite neki dan sam isto gledao jedan prilog da su svi 
domovi za starije i nemoćne u vlasništvu lokalnih jedinica praktično u velikim gubicima. Tu se 
treba naći nekakva financijska računica, a prije svega trebamo naći tih 5.000.000,00 eura da to 
napravimo. Što će biti od toga vidjeti ćemo, nećemo ostaviti sa strane jer to je veliki prostor, 
odličan prostor i vjerujem da ćemo naći neko rješenje dobro za to.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnika je li zadovoljan odgovorima? 
 
IVAN ADŽIĆ odgovorio je da je. 
 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ nakon što je pozdravila nazočne kao i slušatelje koji prate 

sjednicu: „Podsjetila bih na moje jedno pitanje s jedne od prethodnih sjednica Gradskog vijeća, 
a to je bilo da li bi se u naselju Urije moglo staviti nekoliko klupa i display, a kako vidim da se 
ništa po tom pitanju nije do sada napravilo da li se planira i rekli su mi neki stanovnici Ulice 
Matije Gupca da je i tamo navodno obećano dječje igralište pa da li se po tom pitanju nešto 
radi? 

Drugo pitanje je kada će biti dovršeni radovi na zgradi bivše Robne kuće?“ 
 
VINKO GRGIĆ: „Igralište u Gupčevoj. Marijan je to odradio prije dvije godine. Znači 

imamo tamo normalno dječje igralište, odnosno nogometno igralište s novim stativama, s novim 
mrežama, odradili smo. Nije igralište kao neko, ali doći će i to na red, međutim sportska 
borilišta, košarka i nogomet smo napravili plus obnovili ona postojeće ljuljačke već što je bilo. 

Što se tiče klupa i displaya na Urijama, evo još jednom primamo na znanje i vjerojatno 
vidjeti ćemo što možemo napraviti i kako možemo napraviti. Što se tiče Robne kuće, u ovom 
trenutku je javna nabava za uređenje prizemlja, odnosno pročelja da maknemo taj najlon i to 
sve skupa, nažalost vi danas ne možete ne dobiti kvalitetne projektante, ne možete dobiti 
nikakve projektante. Naš projektni zadatak  je definiran još u 3. mjesecu, mi još nismo nažalost 
dobili, mislim da ovaj tjedan je bio sastanak s projektantima. Ne znam što da Vam kažem, sve 
kasni jer užasno je valjda puno posla i nitko se ne bavi s time, međutim mi se nadamo da ćemo 
evo s ovom javnom nabavom dobiti izvođača da do kraja ove godine obnovimo kompletno 
pročelje, pripremamo troškovnike da bi tijekom ove godine išli u natječaj i to konačno da 
riješimo.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ: „Planira se preseljenje Knjižnice?“      
 
VINKO GRGIĆ: „U tom kontekstu Knjižnica je zajedno s Industrijskim parkom u 

pripremi dokumentacije koje je prekosutra gdje će kandidirati za nepovratna sredstva za 
uređenje. Znači, za nove police, za puno toga, za opremu tako da se nadamo i s te strane da 
ćemo dobiti određena sredstva jer smo imali strašno velikih uspjeha kada je bilo riječ o Domu 
kulture gdje smo uredili ne samo prostor dvorane već i tehničku opremu koju smo ugradili tamo 
ona je stvarno na najvišoj razini i sve smo dobili financiranje sa strane.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnicu je li zadovoljna odgovorima? 
 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ odgovorila je da je. 
 
MARIJA MIHALJEVIĆ nakon što je pozdravila nazočne kao i slušatelje koji prate 

sjednicu: „Naime, ja ću kao i moja kolegica Ljilja Ptačnik na prvom mjestu izreći jednu zahvalu. 
Riječ je o tvrtki Eko kong i bivšem direktoru Ivkoviću, malo sam s time zakasnila, ali evo sada 
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je ovdje Tomislav Grašar, zato što su u pogledu Muzeja već dugi niz godina, najmanje 10 
godina, ali i u novo vrijeme konstantno kada god zatreba tu jer Muzej ima velike predmete 
kojima je teško manipulirati, a napose tu želim istaknuti ne znam točno kako se zove taj odjel, 
a na čelu mu je Željko Šuliček, pa evo hvala i ubuduće se preporučamo. 

Imam dva pitanja. Jedno pitanje je vezano za obnovljeni nogometni stadion Sloga koji 
doista dobro izgleda, svima nama u gradu je drago da takve stvari se obnavljaju i da se tim 
tempom nastavi. Naime, čitala sam u medijima, nisam bila, da je 870 mjesta, a da je 784 ako se 
ne varam, natkriveno i netko od jednog društva mi je rečeno da nema toaleta. S obzirom da svi 
znamo koliko traju nogometne utakmice pa da se tu malo više i druži, malo više i popije pa 
mislim da je to potrebno imati i ako možda, ne ulazim treba ili ne treba, jer samo ću napomenuti 
da su Rimljani stoljećima prije pa i prije nove ere i početkom nove ere u svim svojim javnim 
objektima radili javne, kako su govorili, klozete ili toalete. Pitanje u tom pravcu, da li je to 
doista bez toaleta i kako ćemo to riješiti. 

Drugo pitanje vezano za prenošenje sjednica Gradskog vijeća u cijelosti. Naime, bilo je 
to pitanje postavljeno, odgovoreno da to nije nikakav problem i ja pitam kada ćemo započeti?“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Što se tiče Sloge, to je hajdemo reći, metalni kontejner koji je 

apsolutno napravljena za tu namjenu i on već stoji tamo. 
Ovo drugo, sjednice, to pitajte Predsjednicu Vijeća hoćemo sve prenositi, nećemo 

prenositi i tako dalje. Ja ne znam na Županiji, da li se prenosi?“ 
 
DINKA MATIJEVIĆ: „Po našem Poslovniku Aktualni sat se obvezno prenosi, a ovo 

je sukladno našem dogovoru.“ 
 
ZLATKO ZEBIĆ: „Ima na našim stranicama, može se vidjeti prijenos. Sjednice traju 

dugo, pitanje je uređivačke politike i radija i svega.“ 
 
DINKA MATIJEVIĆ: „To i košta.“ 
 
ZLATKO ZEBIĆ: „Imali smo nekada prijenos sjednica pa smo odustali, sada ako 

prenosimo po našem Poslovniku, prenosimo samo Aktualni sat i to sada radimo, a ovo ostalo 
sve skidamo i sav prijenos ide preko interneta. 

Po meni je logičnije i bolji prijedlog da ako idemo u prijenos nekih važnijih točaka da 
kažemo da njih stavimo gore pa da prenosimo dvije, tri točke jer pazite pet, šest sati prijenosa 
radija je i cijena velika, ali i remeti njihov rad. Pokazalo se kao ne dobro, ali ako je neka točka 
aktualna, prebacite gore Aktualnom satu i prenose se prve dvije, tri točke.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ: „Možete uvijek poslati nekakav prijedlog ako smatrate da je 

bitna točka koja se treba prenositi pa ćemo onda to tako dogovoriti, nije problem. 
Zadovoljni ste s odgovorom Gradonačelnika kolegice Mihaljević?“ 
 
MARIJA MIHALJEVIĆ odgovorila je da je. 
 
MATEJ ZBORIL nakon što je pozdravio nazočne kao i one koji prate sjednicu putem 

medija: „Imam jedno pitanje za Gradonačelnika odnosi se na Vodovod zapadne Slavonije. 
Znamo da je na prethodnim sjednicama bilo informacija o pokretanju  peticija iz pojedinih 
dijelova grada vezano uz kanalizaciju i vodu pa nastavno na to zanima me kakvi su planovi i 
ima li kakvih projekata u realizaciji ili će biti u realizaciji u bližoj budućnosti?“ 
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VINKO GRGIĆ: „Da, imali smo ozbiljnih problema, odnosno ne mi kao mi jer 
vjerojatno nitko ovdje u Vijećnici već ljudi koji su u pograničnim dijelovima našeg grada gdje 
u 21. stoljeću nemaju pitku vodu. Riječ je o Kovačevcu onaj dio iznad Prognaničkog naselja, 
riječ je o Odvojku braće Radića, kompletno nova zona tamo gore na sjeveru i o Voćarskoj ulici 
nastavak. To je bilo popraćeno ne samo nezadovoljstvom već i demokratskim putem, a to je, 
ljudi su napisali, potpisali su se svi i zamolili su da to bude. Osim toga sada ću vam nabrojati 
ono što smo do sada napravili, a to je da smo potpisali Ugovor o kapitalnoj potpori s 
Vodovodom zapadne Slavonije za izgradnju crpnih stanica za podizanje pritisaka u vodovodnoj 
mreži u ulicama Mala i sveti Rok vrijednosti 14.000,00 eura i nešto. Zatim, voda o kojoj sam 
upravo govorio, znači vodovodnu mrežu za Prognaničko naselje u vrijednosti 28.000,00 eura, 
vodovod za Voćarsku ulicu 61.000,00 eura, braće Radića 32.900,00 eura. Isto tako smo 
potpisali ugovore za vodovod i kanalizacijsku mrežu, ne samo vodovodnu već i kanalizacijsku 
mrežu u odvojku Gajeve ulice, to je ono naselje južno od Radničke ulice gdje je Grad bio u 
vlasništvu dvadesetak i više parcela gdje smo prodali mladim obiteljima gdje je to odlično bilo 
sufinancirano tako da i oni, kreće tamo i kanalizacija i vodovod i sanacija ono što je dosta bilo 
bitno, a to su ljudi iz Zvonimirove ulice od broja 225 do 227. Imali su kanalizaciju koja je bila 
spojena na onaj „smrdljivi kanal“, jer kada smo imali havariju ovih ljetnih mjeseci uz neizdržive 
topline i vrućine, mislili smo da je to sve taj neugodan miris koji se širio tim dijelom grada da 
dolazi iz nekih drugih zagađivača, međutim poslane su sve inspekcije na teren, poslani su ljudi 
koji su to sve skupa vidjeli, na kraju krajeva zaključili smo da nedostaje ta kanalizacija u 
vrijednosti negdje 45.000,00, 50.000,00 eura. Evo i to smo riješili, potpisali ugovor tako da će 
i to biti sanirano, četiri ulice će dobiti i vodovod i kanalizaciju i dvije ulice ili dva dijela grada 
dobiti će crpne stanice za podizanje tlaka tako da mislim nakon ovoga stvarno više, da ćemo 
svi biti pokriveni vodom.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnika je li zadovoljan odgovorom? 
 
MATEJ ZBORIL odgovorio je da je. 
 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ nakon što je pozdravio nazočne, posebice novog vijećnika 

Krešimira Kušenića kao i slušatelje koji prate sjednicu: „Inače mi iz oporbe uvijek nešto kudimo 
i zato oporba i služi da bude korektiv vlasti i bude na strani građana, međutim doista kada smo 
se već dotaknuli ove nedavne oluje koja je grozno pogodila naš grad, sjećam se kada smo 
prolazili to jutro, odnosno večer, jutro kada je sunce svanulo i kada je ona zapara lupila što bi 
narod rekao, bilo je strašno, užasno, međutim tu doista su sve te gradske nekakve službe i firme 
koji zapravo i jesu tu zbog toga, zaista su se potrudili, bilo je i vrijeme i početka godišnjih 
odmora, bilo je svakako. Doista treba pohvaliti također i našu Vatrogasnu službu kao također 
djelatnike Odlagališta i djelatnike Eko konga kao i ovdje njihove direktore gospodina Furića i 
gospodina Grašara. Zaista nije bilo lako, svi znamo da majstora nije moglo se naći mjesecima, 
još se ne može, a Vi ste to doista odradili i svaka Vam čast na tome i svaka pohvala. 

Imam dva pitanja. Prvo moje pitanje, počela je nova školska godina. Prošle godine 
postavio sam isto pitanje. Ministarstvo obrazovanja i prosvjete omogućilo je svim 
osnovnoškolcima besplatne udžbenike. Neki gradovi su prije to kupovali i samim tim počeli su 
kupovati one ostale radne bilježnice, pribor za tehnički, likovni, naš Grad nažalost nije ni ove 
godine osigurao sredstva u Proračunu za to. Grad Slavonski Brod osigurao mislim oko 
211.000,00 eura što je 1.500.000,00 kuna, pa evo Gradonačelniče možemo reći da smo žalosni 
što mi, naš Grad to nije omogućio našim osnovnoškolcima. Svaka pomoć bi dobro došla. 

Drugo pitanje, mislim da jedna od kolegica ili kolega pitala za Vrtić, neopisivo mi je 
drago što će biti taj treći vrtić kao i treća osnovna škola na Priključku. Poštovani 
Gradonačelniče, mi imamo sada jedan problem i hvala Bogu da je taj problem, on je lako rješiv, 
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a to je problem da u gradu Novoj Gradiški gotovo nema slobodne kuće za kupiti i gotovo nema 
građevinskog zemljišta. Dolaskom tih dvaju vrlo velikih i ozbiljnih ustanova, a s činjenicom da 
je Industrijski park vrlo blizu, mislim da bi naš Odjel za urbanizam Grada Nove Gradiške trebao 
razmisliti o širenju grada, odnosno o proširivanju te građevinske zone pogotovo dolje na 
Priključku. Ja moram reći da sam gradski vijećnik šest godina za sada i prije sam slušao 
prijenose sjednica, mislim da nikada nitko nije pitao za Posavsku ulicu. Ta ulica je ona ulica 
kod Doma Bešlić, ta ulica je godinama neasfaltirana, malo se naspe, znamo da tamo ljudi se 
okreću, odu vršiti nuždu kada se bude dolje u svatovima i to tim stanovnicima doista stvara 
veliki problem. Jedna stvar po meni malo vozajući se gledajući tamo, to je po meni veliki 
potencijal za proširenje grada, odnosno građevinske zone jer ta ulica bi nekako izbila dolje 
hajdemo reći na obilaznicu, a i samom činjenicom što sam naveo blizina tih dvaju novih 
institucija, djeca bi gotovo bez prelaska ceste mogla doći u školu, vrtić i blizina Industrijskog 
parka je tamo pa Vas ja molim da nešto kažete, imate li nekakve planove i da li se planira barem 
postojeća sanacija te ulice?“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Kolega Bećirević, hvala na pitanju i što se zauzimate za neke 

dijelove grada i vidim da ste stručan u tome pa ću Vas i preporučiti u Povjerenstvo kada budemo 
radili novu izmjenu Generalnog urbanističkog plana. Vjerojatno ćemo to vrlo brzo raditi. Kod 
nas u mandatu je svake dvije, odnosno tri godine je promjena Generalnog urbanističkog plana, 
prvi je bio 2017. ili 2018., a prije toga 2006.. Nitko nije vodio brigu o tome, nitko nije vodio. 
Mi vodimo brigu jer nije samo stvar promjene već je stvar potrebe. Vi ste rekli sada jednu priču 
za tamo, da mi moramo, a što je najgore mi smo imali u tom starom GUP-u toliko nabacanih 
ulica, cijela zona dolje je bila puna novih naselja pa i na kraju krajeva iznad Male, iznad 
Gupčeve imate veliko naselje koje nitko nije uložio ni a do te infrastrukture i onda je problem 
bio što su ceste prelazile preko već sagrađenih objekata, imaginarne ceste na stvarnim 
planovima i ljudi nisu mogli legalizirati. Mi smo to pomaknuli, smanjili smo taj broj, odnosno 
vi uvijek imate određeni broj kvadrature koji možete koristiti kao građevinsko zemljište, onda 
preselite negdje dalje i radite na tome. Potrebe će biti, a potrebe će nama dati na kraju krajeva 
i projektni zadatak za novi Generalni urbanistički plan gdje ćemo i što ćemo napraviti. To je 
tako, to je intuitivno, ako je riječ o nekom jednom objektu ne radimo promjenu GUP-a koji se 
radi godinu dana zbog jedne stvari već kada dobijemo jako veliki broj zahtjeva, pa evo i sa ove 
govornice molim sve ljude koji imaju određenih problema urbanističkih gdje njihove kuće ili 
njihove parcele nisu u toj zoni, a htjeli bi graditi zato što ne mogu kupiti jer to je potražnja i 
ponuda, da nam pišu, da nam se jave, a kada mi skupimo dovoljnu količinu onda ćemo pokrenuti 
te postupke i naravno objavljivati to da ljudi mogu još, jer imate to vrlo rigorozno da ne kažem 
rigidni postupak, ako se javite u tih 15 dana, javili ste se, javite ste se 16. dan nema šanse, 
gotovo je i to je tako. Velika je priča, o tome bih mogao vjerojatno cijeli dan pričati o urbanizmu 
grada Nove Gradiške, ali hajdemo se zadržati na ovome neka se ljudi jave, kada imamo 
dovoljnu količinu idemo to izmijeniti, idemo napraviti. 

Što se tiče školskog pribora. Da, mi vjerujemo da neki gradovi sufinanciraju nešto. Mi 
smo čak jedne godine i to radili, međutim mi smo se odlučili za neke druge programe. Mi smo 
se odlučili pa smo ove godine blizu 500 ormarića napravili u osnovnoj školi, pa smo kupili 
nekoliko pametnih ploča, pa smo svojevremeno i određene kabinete, laboratorije opremali na 
najkvalitetniji mogući način, ali nismo dužni, to nije domena naše odgovornosti. To je Županija, 
međutim, mi smatramo da je to tako bez obzira tko je vlasnik toga da mi trebamo pomoći mi 
ćemo pomoći, ali žao mi je, žao mi je da ista ta Županija nije našem ni jednom od vrtića 
poklonila jednu klackalicu, isto je to njihovo isto kao što je i ovo naše, a vrtić je u našem 
vlasništvu, mi upravljamo Vrtićem. Ja ne znam ravnateljice, da li je kada, da li smo dobili bilo 
što? Mi smo svojevremeno pomagali u ovo doba i Bolnici, mi ćemo pomagati svima sredstvima 
iz ovoga Proračuna, ali često puta se događa da netko drugi koji nema odgovornosti na našim 
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ustanovama jednostavno se tako i ponaša, a mi da se ponašamo onda ne bi bilo ni pametnih 
ploča, ne bi bilo ni ormarića, ne bi bilo opreme, ne bi bilo ni nagrade učenicima i njihovim 
mentorima koji su osvojila najbolja prva tri mjesta na državnim natjecanjima. Još jednom 
čestitam Ravnateljici koja je tu s nama i svima ostalima ravnateljicama i djelatnicima svih škola, 
profesorima, nastavnicima i učiteljima koji su odgojili našu djecu na najbolji način da imaju i 
najbolje rezultate doslovno. Još jednom ću ponoviti od 127 gradova među prvih 10 gradova je 
Nova Gradiška po broju osvojenih nagrada na državnim natjecanjima, ali od tih 10, 9 su veliki 
gradovi, jedino je Grad Nova Gradiška srednji grad. Iza nas je Osijek, to treba govoriti, 
apostrofirati, čestitati i pozivati ljude i djecu okolnih krajeva da dođu se kod nas školovati jer 
je školovanje vrlo kvalitetno. To je razlog. Tako da ćemo mi nastavljati, naravno vodimo brigu 
o našoj djeci, sve njihove težnje i želje ćemo napraviti, kupiti ćemo svašta što im bude trebalo. 
Jedne godine smo čak jednoj školi kupili i traktor. Doduše, traktor-kosilica, ali sve što im treba 
mi ćemo napraviti u okviru svojih mogućnosti.“ 

 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ: „Ja se zahvaljujem na odgovor na prvo pitanje, a drugo 

pitanje ja osobno kao stanovnik grada Nove Gradiške bio bih zadovoljniji da mi pomognemo 
našim stanovnicima, a škole neka se bore kod Županije svi ti naši ravnatelji. Mi koji smo članovi 
Gradskog vijeća mi ćemo im pomoći boriti se za te ormariće i za ovo i uvijek stojimo na 
raspolaganju. Mislim da bi mi kao Grad, kao lokalna jedinica trebala voditi brigu pogotovo o 
svojim ljudima i njima pomoći, a škole imaju svog osnivača i mi stojimo na raspolaganju da to 
sve tražimo osnivača. Tu smo na pomoći, bilo bi nam drago da pomoć ide direktno našim 
stanovnicima.“      
  

Budući više nije bilo vijećničkih pitanja i prijedloga Predsjednica Gradskog vijeća 
zaključila je rad po ovoj točki Dnevnog reda.         

   
 
 
 
Točka 2. POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ PRORAČUNA GRADA NOVE GRADIŠKE      
  ZA 2023. GODINU 
 
 U ime predlagatelja uvodno pojašnjenje podnijela je Ljiljana Ranisavljević, dipl.oec., 
v.d. pročelnice Upravnog odjela za financije. 
 

Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
MARIJAN RADIĆ nakon što je pozdravio nazočne i one koji prate sjednicu putem 

medija, u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja Vinka Grgića: 
„Polugodišnje izvješće su brojke, ali brojke se ne čitaju kao brojevi, brojke se čitaju djelima. 
Mi u našem Klubu ga gledamo na takav način. Kad gledate, što je rekla uvažena Pročelnica, 
prihod od 4.728.000,00 eura i 43 posto bi vam na prvu rekao i nije to dijeljenje matematičko pa 
ćemo podijeliti nešto sa dva, od 10.900.000,00 eura, pa mora biti 5.450.000,00 eura, puno se tu 
krije onoga što je rađeno ili nije urađeno, da li je netko uradio ili nije uradio, ali šta je bitno, šta 
je poanta Izvješća i zašto smo mi, pokušat ću vam objasniti zbog čega smo mi u našem Klubu 
donijeli odluku da ćemo takvo Izvješće podržati.  

Pod prvo, uravnoteženost prihoda i rashoda, uvažena je Pročelnica rekla, pa nema 
potrebe da to više ponavljam iznose, ali kad pogledate postotke 43 posto je bio prihod, 41, 
odnosno 41,44 posto je bio rashod. Kad promatrate prihode imate poreze koji su ostvareni sa 
51 posto. Zašto izdvajam porez? To je onaj  dio Proračuna o kojem brine Grad, gradske službe 
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i onda imate pomoć. Pomoći idu od razine Države, Županije, hrvatskih tvrtki, Hrvatskih voda, 
Hrvatskih cesta, ŽUC-a i tako dalje i onda imate realizaciju 40 posto. Nije kriv nitko posebno, 
ali imamo jednu specifičnu situaciju, kružni tok Paun kojeg smo ovdje puno spominjali je 
izgrađen, to je županijska cesta, mi smo is financirali, a ŽUC nam je trebao dati nekih 58.000.00 
eura, do danas nam to nisu platili. Što hoću kazati? Da Grad brine da građani budu zadovoljni, 
da ne budu zakinuti, da imaju infrastrukturu, da mogu normalno djelovati, ali netko drugi ima 
moć da vam na vrijeme to ne uplati. Ono što je opravdavajuće u stavci prihoda, mi smo planirali 
izvršiti sanaciju Deponije. Za tu namjenu smo predvidjeli 433.000,00 eura iz Fonda zaštite 
okoliša. Međutim, do dan danas, pošto se radi o našoj drugoj plohi, ja bih volio jedan dan, to 
sam ovdje znao često kazati za ovom govornicom da jedno Gradsko vijeće održimo na našoj 
deponiji. Kad bude lijepo vrijeme na onoj saniranoj, finoj plohi broj jedan, da vidite kako to 
pristojno i uljudno izgleda. Završavamo upravo zatvaranje druge deponije, očekujemo, sada 
više nije to tema, ali za tu namjenu smo predvidjeli taj novac, nismo potrošili gotovo ništa, 
odnosno nismo ništa potrošili, pa samim time imamo taj debalans da na prihodovnoj strani 
imamo manje za 400.000,00 eura. Ono što je ohrabrujuće ovdje da onaj dio, to je prodaja 
stanova, iznajmljivanje lokala, prodaja lokala, prodaja zemljišta, to ponavljam ovdje kao 
papagaj, uglavnom je služilo u većini slučajeva, u prethodnom vremenskom periodu, prošlom, 
da bi se pumpao Proračun. Ovaj put tome nije tako. Vi kad pogledate mi smo to ostvarili sa 
gotovo 65 posto, znači 242.000,00 eura. To u svakom slučaju pripada zasluga je i određenim 
službama, koje su znači svoj posao adekvatno obavljale, koje su se potrudile. BIOSOL smo 
planirali s 82.000,00 eura, foto naponska elektrana koja napaja, gdje prodajemo struju. Mi smo 
realizirali za prvih šest mjeseci, nemojte zaboraviti gdje prvi, drugi, treći mjesec su zimski 
mjeseci, ali smo ipak realizirali gotovo sa 60 posto, oko 50.000,00 eura što znači da bi do kraja 
godine, zahvaljujući ovom lijepom vremenu, pa i lijepoj jeseni taj dio mogao biti puno veći. 
Ono što posebno trebamo i mi u Klubu ističemo, a to ja uvijek često za ovom govornicom znam 
reći, komunalna naknada i komunalni doprinos vam čine otprilike oko 20 posto ukupnog 
Proračuna, odnosno planiran je sa 1.990.000,00 eura, ostane sa 1.013.000,00 eura. Dio posla 
koji obavlja naša služba za naplatu je digla jednu višu razinu, mi iščitavamo višu razinu rada, 
višu razinu truda, ako ste gledali, ako ste čitali materijale mogli ste vidjeli da su oni organizirali 
čak i kontrole znači po našim objektima, po obrtnicima, po svim ostalima i na takav način 
adekvatno mjerenjem, pokazivanjem, slanjem opomena, pa čak i ako treba tužbom, mi imamo 
jednu vrlo pristojnu naplatu u tom dijelu. Što se tiče rashoda, već je Ljilja dobro rekla, svi naši 
zaposlenici od Gradske uprave, Vrtića, Učilišta, Knjižnice, Muzeja, do Turističke zajednice i 
Javne vatrogasne postrojbe su u ovom periodu adekvatno bili plaćeni. Na njihove plaće utrošeno 
je negdje otprilike iznos od 1.767.000,00 eura, odnosno 49 posto planiranog. Materijalni 
troškovi svi naši su bili adekvatno i na vrijeme plaćeni pa i u tome dijelu je utrošeno 
1.288.000,00 eura, što hoće kazati i reći da stvaranjem dobrih uvjeta, jer materijalni troškovi 
podrazumijevaju materijal, energiju, naknade uposlenima, ali i modernizacije itd. za dobar i 
efikasan rad svih uposlenih u našim ustanovama. Kroz subvencije koje mi dajemo planirani 
smo oko 90.000,00 kuna i nešto, konkretno 95.000,00 kuna, a isplatili smo 60.000,00 eura što 
je negdje 63 posto. Ovdje je evidentno da je klizalište u pitanju, koje je dobilo pola toga,  jer 
klizanje završi negdje u siječnju, kad počinje škola, tad se postavljaju fakture i tad se to plaća, 
kad bi tako, sad sam rekao, ne možete promatrati nešto sa 60 nešto sa 30, treba moment biti 
pravi, odnosno vrijeme kad se nešto mora odraditi i napraviti. Ovdje svakako bi kratko samo 
napomenuo da su sve naše udruge, svi naši učenici, studenti, novorođenčad, sportske udruge, 
udruge iz kulture, tehničke kulture, Vatrogasna zajednica, adekvatno i na vrijeme svi su bili 
servisirani i na pravi način. Prvo polugodište nije polugodište velikih aktivnosti u radu 
komunalne infrastrukture. Međutim u ovoj godini mi smo samo na nerazvrstane ceste potrošili 
576.000,00 eura što je u svakom slučaju jedna fina brojka kad govorimo o nerazvrstanim 
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cestama, ljudi često, ponovit ću za one koji nas eventualno slušaju, a ne znaju, radi se o cestama 
asfaltiranim, neasfaltiranim, koje su u ingerenciji našeg grada. 
Posebno ističemo da smo uspjeli završiti jedan dio, nogostup u Ulici Alojzija Stepinca, to je 
jedna od najuređenijih ulica ovoga trenutka u našem Gradu, sjetite se da smo do prije samo par 
godina, mislim da je upravo uvažena Profesorica postavila pitanje alergije na breze, čini mi se, 
možda griješim, danas je tamo jedan lijepi drvored kuglastih javora, jedne krasne pješačke 
staze, nogostupi, jedna uređena zelena površina. Znači da se radi, da se ulaže, da se hoće učiniti 
Grad ugodnijim za sve njegove žitelje. Neću se puno ponavljati, onaj dio koji se odnosi na naše 
čuvene investicije Tržnica, Sloga i Željeznička ulica, uglavnom su pri kraju, uglavnom se rade, 
i adekvatno je bilo na vrijeme sve iz financirano. Na osnovu svega ovog iznesenog naš Klub je 
jednoglasno zaključio i podržati će ovo Izvješće.“ 
 

LJILJANA PTAČNIK u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 
„Naravno, Klub vijećnika HDZ-a razmatrao je ovaj Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna 
Grada Nove Gradiške za 2023. godinu i kao da smo čitali dva različita dokumenta. Naravno, 
Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice neće podržati ovo Izvješće, a razloge ćemo 
podastrijeti i pojasniti tim više što smo bili i protiv prvih izmjena Proračuna koje su se događale 
u mjesecu srpnju. Manjak u prvih šest mjeseci je 61.864,00 eura, višak iz prethodnih godina 
1.041.000,00 eura i za preraspodjelu viška od 980.000,00 eura je određeno da za Gradsku 
upravu se odvoji 887.000,00 eura. Dječji vrtić samo 57.000,00 eura, Gradska knjižnica, Muzej 
i Pučko otvoreno učilište u znatno manjoj svoti. Smatramo da bi bilo demografski poticajnije 
da se udio dakle namijenjen Gradskoj upravi, da se dio toga usmjerilo na Vrtić i ponavljamo 
ponovno i ponavljat ćemo to na taj način da se u većem postotku subvencionira cijena Dječjeg 
vrtića, odnosno da se na taj način olakša roditeljima koji imaju djecu u dječjim vrtićima. 
Izvršenje prihoda u odnosu na 2022. niže je za skoro 400.000,00 eura za isto razdoblje, iz EU 
fondova samo se financira državni projekt Žena zaželi, izostali su drugi značajniji projekti i 
povlačenje novca EU fondova. Došlo je do povećanja komunalne naknade u odnosu na izvorni 
plan. Ostvaren je manjak prihoda u Gradskoj upravi od 152.000,00 eura. Kako to, zašto je do 
toga došlo? Što se tiče rashoda, rashodi poslovanja iznose 75 posto Proračuna, rashodi za 
nabavu nefinancirane imovine 22 posto Proračuna. Imamo pitanje na što se odnose 
intelektualne i osobne usluge  koje su plaćene 63.140,00 eura, reprezentacija na račun Grada 
prilično se rastrošno trošila, na manifestacije Grada utrošeno je 93 posto planiranih sredstava, 
znači li to da ćemo uskoro imati i treći rebalans Proračuna, jer Advent nam uskoro kuca na 
vrata. Poticanje razvoja turizma izvršeno je samo sa 32 posto, uređenje dječjih igrališta izvršeno 
je nula posto prema ovom Izvještaju, izvršenje u komunalnim djelatnostima za javne površine 
svega 0,36 posto od pola milijuna planiranih sredstava izvršeno je samo 1.500,00 eura. Nešto 
tu u planiranju nije bilo uredu. Slavonski dućan pak izvršenje od sto posto. Isticali smo to, 
ističemo i nadalje da trgovina slijedom svoje djelatnosti mora biti isplativa. Znači li to da ćemo 
dodatno izdvajati za Slavonski dućan u III. ili IV. izmjenama Proračuna? Ukazivali smo da 
treba dići potpore za stambeno zbrinjavanje mladih obitelji, što se pokazuje opravdanim, jer je 
izvršenje 80 posto, znači ako bude više mladih obitelji koje će trebati stambeno zbrinuti ili će 
se ići u promjene Proračuna ili za te obitelji neće biti. Skrećemo pozornost da su u prvim 
Izmjenama dodatna sredstva izdvojena za Gradsku tržnicu i tada je rečeno da će biti završena, 
spominjali smo već nekoliko puta Gradsku tržnicu.  

Upozoravali smo da nisu predviđene aktivne demografske i socijalne mjere, mislimo da 
je demografija pitanje svih pitanja, i da mjere, podizanje naknada za novorođeno dijete i tako 
dalje. da je pitanje svih pitanja,  jer uzaludno će nam biti i kružni tokovi, uzalud će nam biti 
mnogo toga, ako ne budemo imali kome, ljudi su ključ svega.“ 
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DAVORIN SLIŠURIĆ: „Mislio sam se ne javiti, ali me je motiviralo jedno poetsko 
obrazloženje rebalansa od gospodina Radića, odnosno Kluba vijećnika nezavisnih, dakle to je 
bila jedna divna pjesma, gotovo balada.  

Međutim, situacija mislim da nije baš takva. Ja ću samo reći što se tiče, često 
spominjemo odnos Županije i Grada, evo spomenuo je Gradonačelnik, sad je spomenuo i 
kolega Radić, rečeno je dakle da je kružni tok kod Pauna županijska cesta i da je ŽUC dužan 
Gradu 58.000,00 nečega, a napravio je Grad sve svojim sredstvima. Dakle ovo se zove u pravu 
„poslovodstvo bez naloga“, a „poslovodstvo bez naloga“ ima svoje reperkusije. Da li ste vi 
provjerili da li u Planu i programu ŽUC-a stoji uređenje Kružnog toka kod Pauna? Jeste li 
sigurni da je u planu ŽUC-a to, kad govorite na način da ŽUC nešto nije platio? Ja nisam 
provjeravao, međutim na Županijskoj skupštini po Izvješću ŽUC-a i onome što sam ja pratio, 
nisam stekao dojam da je to bilo u Planu ŽUC-a i da je to ŽUC morao realizirati. Ja bih molio 
da malo komunicirate, ne znam da li uopće komunicirate, malo i sa ŽUC-om i s gospođom 
direktoricom pa da probamo uskladiti planove ŽUC-a, što se tiče županijskih cesta i planove 
Grada Nove Gradiške u investicijama. Mislim da nema potrebe da se međusobno nabacujemo 
nekim teškim izjavama neko nešto nije, neko nešto je, neko je vlasnik ovog, neko vlasnik onog, 
ja sam vlasnik, a on meni nije pomogao, pa ja sad njemu vraćam. To se sve u biti razbija i obija 
o glavu naših stanovnika, a mi smo za to da nekako sinergijski djelujemo u pravcu da svima 
nama u gradu Novoj Gradiški bude bolje, a molio bih da zaista kad govorimo za ovom 
govornicom govorimo o činjenicama, da govorimo istinu bez lakiranja stvari.“  
 

VINKO GRGIĆ: „Kolega Slišurić, sve što ste rekli potpisujem što se tiče kružnog toka. 
Mi smo prošle godine načelno dogovorili pitanje kružnog toka koji nam je napravljen kod 
Pauna. Moram Marijana ispraviti, jer četiri su ceste prisutne, tri su županijske, jedna je gradska. 
Onda u tom džentlmenskom nekom dogovoru ispada da otprilike 75 posto stvari bi trebala 
financirati Županija, a mi, ili obratno kad je obratna situacija,  i to je načelno bilo razgovarano, 
predloženo, i mi smo adekvatno tom razgovoru stavili u Proračun očekujući njihova sredstva. 
Što su oni kasnije unijeli, ja to ne znam, nisam dobio informaciju. Vi je vjerojatno imate da nisu 
unijeli, mi smo o tome razgovarali i tražili smo da to bude tako, međutim nije bilo. Mi smo 
morali završiti taj projekt i morali smo platiti svojim novcima, ali ono što bih rekao brate, 
sramota je da mi gradimo županijske ceste, da financiramo županijske ustanove, da radimo sve 
što je potrebno, a nazad ne dobijemo ništa. Evo ja ću Vam samo spomenuti ove godine, sjećate 
se da smo svake godine imali sa Županijskim cestama korektan odnos što se tiče održavanja. 
To je, ako se sjetite prošle godine, imali smo od TANG-a pa do Bisera, pa do Kauflanda novi 
asfaltni sloj. Godinu dana prije je to bilo od Kauflanda do PPK i svake godine nešto. Ove godine 
su mi najavili da će biti Benkovićeva ulica, od kružnog toka, ustvari prvo od Kauflanda do 
kružnog toka kod Nektara, i od toga do križanja. Ja sam spomenuo  nastavak Ljubibratićeve 
ulice i isto tako ovaj dio Dieneševe ulice, jer imamo novi kružni tok tu. Znate šta su napravili? 
Lijepo su me poslušali, sve su klimali glavom, razumjeli su me, ali nisu napravili ništa, a najveći 
prihod poslije Slavonskog Broda u Županijske ceste upravo dolazi iz Grada Nove Gradiške jer 
ogroman dio sredstava koji ide, ne samo od nas, već od registracije auta odlazi u njihove ceste. 
I što ja više da kažem? Sramota je. Da nismo mogli izgraditi, mi ne bi izgradili. Međutim, 
smatramo da je nužno, da je to šesti problem, šesta točka prometno rješenje koje smo izgradili 
i napravili smo to sami. Tako da žao mi je da je to tako. Sad mi možemo tko je s kim dobar, tko 
s kim voli biti ili ne voli biti ili tko s kim ide na utakmice  ili na koncerte. Dajte vratite nam 
barem dio našeg novaca koji participirate iz ovog grada, a da ne govorim za dalje. Predsjednici 
kao Predsjednici Turističke zajednice, postavite njoj pitanje da vidimo koliko smo dobili, 
pogotovo za Novogradiško ljeto. Nećemo o tome, nećemo o nekim drugim stvarima.  

Pitanje svih pitanja, draga ravnateljice. Vi ste rekli, džabe kružni tokovi, džabe sportski 
tereni ako nemamo djece. Ja sam ove godine prvi dan škole otišao i u Ljupinu i očekivao pet 
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prvašića koliko sam ih zatekao prošle godine u istom tom Domu, odnosno u istom tom trenutku 
na prvi dan škole, danas ih je jedanaest. I u cijelom našem osnovnom školstvu je negdje oko 37 
ili 38 djece više upisano u prve razrede, a ovo još što smo rekli 36 u dječje vrtiće. Demografija? 
Ovo je demografija, to su podaci za demografiju. Da li dojam vara, to je na vama, to je 
subjektivno. Ali ovo su egzaktni podaci koji govore o tome, skoro četrdeset djece više u 
osnovnoj školi, prvašićima i isto toliko u vrtićima. Ostalo, spomenut ću, uvijek mi je u glavi 
gospođa Ljepša, kad smo pričali prije i bila je nezadovoljna, kad smo imali realizaciju 
Proračuna oko 33, 34 posto prije nekoliko godina je bilo tako? Onda sam ja naveo da jedan moj 
kolega načelnik, neću ga imenovati, on je rekao pa ti si sretan čovjek, ja imam 18 posto  tek 
realizaciju u prvih šest mjeseci. Jer ne možeš sve u prvih šest mjeseci. Međutim, naš podatak 
od 43 posto i to uz argumente što je Marijan naveo, da nam Fond nije dao ta sredstva i da još 
od jednog projekta nismo dobili ta sredstva, već bi bili na 50 posto, što je nemoguće, po meni 
nemoguće. Ali evo uspjeli smo, po meni je to odličan rezultat i hvala vijećnicima koji će 
podržati ovo Polugodišnje izvješće.“ 
 
 Budući se za raspravu više nitko nije javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je i 
Polugodišnji izvještaj na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 9 „za“, 4 „protiv“, 2 „suzdržana“ od 
glasovanja na temelju članka 89. Zakona o proračunu („Narodne novine“, broj 144/21.) i članka 
54. Pravilnika o polugodišnjem i godišnjem izvještaju o izvršenju proračuna („Narodne 
novine“, broj 85/23.), te članka 34. stavak 1. alineja 5. Statuta Grada Nova Gradiška – 
pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“ broj 7/22.) donijelo je  
 

O D L U K U 
o usvajanju Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna 

Grada Nove Gradiške za 2023. godinu 
 
KLASA: 400-01/23-03/02 
URBROJ: 2178-15-01-23-03 

 
(Polugodišnji izvještaj i Odluka su prilog Zapisniku i čine njegov sastavni dio.)  
  
 

Točka 3. PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA GRADA NOVE  
  GRADIŠKE ZA 2023. 
 

U ime predlagatelja uvodno pojašnjenje podnijela je Ljiljana Ranisavljević, dipl.oec., 
v.d. pročelnice Upravnog odjela za financije. 

 
Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
LJILJANA PTAČNIK u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: „Klub 

vijećnika Hrvatske demokratske zajednice naravno razmatrao je ove II. izmjene Proračuna i 
naravno da će biti za, sve za „Slogu“, pogotovo što smo čuli da je riješen sanitarni čvor, to nam 
je jako drago. Jedino čemu se nadamo da neće biti kašnjenja i oko izgradnje te atletske staze 
kao što je evo bilo i kašnjenja oko Tržnice i nekih drugih gradskih objekata.“ 
 

VLATKO GREINER u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja 
Vinka Grgića: „Naš Klub će također podržati ovaj prijedlog.“ 
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 DAVORIN SLIŠURIĆ: „Ja ću kao navijač Sloge samo reći dvije rečenice. Kolegice 

su govorile o tekućoj problematici i onome što slijedi nakon toga. Ja ću samo reći kao obični 
navijač da sam izuzetno zadovoljan klimom oko Sloge s obzirom na promjene kadrovske koje 
su se dogodile. Mislim da se događa jedna dobra priča u Slogi iz razloga što je novi predsjednik 
okupio prije svega gospodarstvenike, a manje političare. Što manje političara, što više 
gospodarstvenika. Slogi će biti puno bolje, ja mu čestitam na onome što je napravio i nadam se 
da će u perspektivi u budućnosti napraviti daleko više za Slogu zajedno sa svojim kolegama iz 
gospodarstva, a mi ovdje u politici smo tu da mu budemo vjetar u leđa i njemu i njima i da iz 
ovoga zajedno stvorimo jednog stabilnog treće ligaša koji ne razmišlja na kraju sezone da li će 
se liga proširiti pa da li ćemo ostati u trećoj ligi ili ćemo ispast u neku drugu, nižu ligu. Prema 
tome još jedanput čestitke u moje ime, a mislim i kolega iz Hrvatske demokratske zajednice. 
Samo tako treba nastaviti, treba imati strpljenja, dobre volje i upornosti prije svega, i onda će 
doći i rezultati. Sada su na dobrom tragu i treba nastaviti.“ 
 

VINKO GRGIĆ: „Kolega Slišurić je prisutan već dugo u politici i zna o čemu priča i 
znam zašto je vesel i radostan, jer svaka politička svita koja je dolazila u ovom gradu, istog 
trenutka je radila jedan radikalni rez stavljajući svoje ljude, mahom političare. Gotovo svi 
političari da li je to jedna, druga ili treća strana, zato ću ja reći što se tiče ove nove uprave i 
ispraviti gospodina Slišurića, u cijeloj upravi u izvršnom odboru nema niti jednog političara. 
Znači riječ je o gospodarstvenicima i riječ je o direktorima firmi, vlasnicima i tako dalje. Što se 
tiče rokova, rok za tartan stazu je 1. 3., do tada je moramo završiti. Odmah sutra će ići nalog za 
provjeru svih troškovnika i javna nabava, međutim opet ulazimo u zimski period. Vakula je 
najavio puno snijega, što ćemo ako bude snijega, ako bude toga, ja vjerujem jedino što znam 
da ovih kestenova nema po stazi, pa nećemo imati problem s njima. Vjerujem da ćemo sve kako 
tartan stazu, tako reflektore, tako i semafor urediti i prije svega me vesele ti reflektori, da 
utakmice neće biti subotom, nedjeljom u tri ili četiri sata, zato što prije dolazi noć, već ćemo ići 
navečer sedam, osam sati. Vjerujem da će biti puno više gledatelja zbog tog termina, a i naravno 
udobnosti je danas sasvim drugačija, zbog nove tribine. Hvala na podršci.“ 
 
   Budući se za raspravu nije više nitko javio Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 
Prijedlog na glasovanje. 
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 13 „za“, nitko „protiv“, 2 
„suzdržana“ od glasovanja na temelju članka 45. Zakona o proračunu („Narodne novine“ broj 
144/21.) i članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška („Novogradiški glasnik“ broj 7/22. – 
pročišćeni tekst) donijelo je   
 

    II. IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA 
Grada Nova Gradiška za 2023. godinu  

 
KLASA: 400-01/23-01/01 
URBROJ: 2178-15-01-23-03 
 

(II. Izmjene i dopune su prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 

 
  
Točka 4. IZVJEŠĆE GRADONAČELNIKA GRADA NOVE GRADIŠKE ZA  

    RAZDOBLJE 1. 1. – 30. 6. 2023. 
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Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
MARIJAN RADIĆ u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja Vinka 

Grgića: „Kolegice i kolege, u raspravama od Aktualnog sata preko izvršenja Proračuna za prvih 
šest mjeseci ove godine do malo prije rebalansa,  smo se na neki način i očitovali i secirali i 
gledali što je to radio Gradonačelnik i njegove službe. 

Mi u našem Klubu smo analizirali njegovo Izvješće podrobno ne znam stotinjak, pedeset 
stranica, pa samo bi naglasili ono najbitnije i podvukli. Naš Gradonačelnik u odnosu na nas 
vijećnike, on kao izvršna vlast, mi kao predstavničko tijelo imali smo po nama vrlo dobru 
suradnju. Gradonačelnik je bio korektan, odgovarao je na sva pitanja na sjednici, vrlo rijetko je 
izbjegavao pa čak i neugodne odgovore, davao ih je, usmjeravao i mislim da je taj dio 
Gradonačelnik odradio na jedan potpuno zadovoljavajući, čak i viši način. Što se tiče njegovog 
stručnog dijela rada, kad pogledate Izvješće vidjet ćete da su javne nabave kod njega provedene 
transparentno, na vrijeme, u skladu s propisima i zakonima.  

Naplata gradskih prihoda koja je u nadležnosti i obvezi našeg Gradonačelnika 
provedena je upravo onako kako treba biti provedena što govore oni prihodi na koje grad ima 
izravni utjecaj. Ovdje bih svakako spomenuo jednu malu sitnu stvar kojom je ovaj Grad nešto 
prihodovao. To je komunalna naknada ide zajedno s vodnim doprinosom. Sve što se uplati 
vodnog doprinosa, 10 posto ide Gradu. Znači, to je isključivo rad naših službi, naših ljudi ovdje 
u Gradskoj upravi. Što se tiče komunalnih djelatnosti, Gradonačelnik je inače taj koji često bude 
lokomotiva, bude motor, želi da se što više radi, što više gradi na zadovoljstvo svih nas, odnosno 
svih naših građana i sugrađana. Ostale aktivnosti od onih kulturnih, sportskih i inih su njemu 
bile jedan vrlo bitan zadatak koji je uspješno i na pravi način odrađivao.  

Poslije svega iznesenoga naš Klub je donio odluku i podržat će ovo Izvješće 
Gradonačelnika za njegov rad za prvih šest mjeseci.“ 
 

LJILJANA PTAČNIK u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 
„Naravno, Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice razmatrao je Izvješće o radu 
Gradonačelnika Grada Nove Gradiške za razdoblje prve polovice 2023. godine i biti će protiv. 
Pojasnit ću zašto će biti protiv.  

Sam Izvještaj je vrlo, vrlo korektno napisan, ja ga sama ne bih napisala bolje, jer u 
Izvještaju je dano sve što treba i sve što je realizirano, ali nije u Izvještaju napisano, ja kada 
podnosim Izvještaj o svom radu onda se osvrnem i na ono što nisam napravila u proteklom 
razdoblju, toga u Izvještaju nema.  

Ono zašto ćemo biti protiv naravno izvršenje održavanja, već smo dijelom to i rekli, 
nerazvrstanih cesta 21 posto,  izvršenje održavanja groblja 25 posto, tu smo već nekoliko puta 
reciklirali i Gradsku tržnicu i Gradsku knjižnicu. Po nama izostaje učinkovito poticanje 
poduzetništva i obrtništva, stipendiranje učenika, srednjih škola posebno. Trebalo bi se temeljiti 
zadržavanju učenika u gradu, a ne na poticanju njihovog odlaska iz grada. Za ovo razdoblje o 
kojem govorimo došlo je do povećanja komunalnih naknada, došlo je do povećanja cijene 
Dječjeg vrtića, nema EU projekata i naravno to smo već o radu Gradskog vijeća, o prenošenju, 
to smo spomenuli, tu se više ne bih osvrtala. Evo to je ukratko to.“ 

 
DAVORIN SLIŠURIĆ: „Ovo Izvješće nosi naziv „Izvješće o radu Gradonačelnika“. 

Međutim ja bih rekao da je to Izvješće o radu Gradonačelnika, Zamjenika gradonačelnika i 
upravnih tijela Grada Nove Gradiške. Tada bi to bilo cjelovito i potpuno Izvješće.  

Ono što je kolegica Ljiljana rekla, ja sam čitajući to Izvješće očekivao ipak malo više 
samokritike od strane Gradonačelnika jer po teoriji velikih brojeva gotovo je nemoguće da se u 
jednom razdoblju ostvari sve ono što čovjek za planira ili zamisli. Uvijek ta realizacija bude 
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nešto od očekivanog ili od planiranog. Ovdje to nije slučaj, zato mi je to ovako neobično, jer 
čitajući izvješća i Župana na Županijskoj skupštini, načitao sam se tih izvješća, mislim da je 
dobro u tim izvješćima spomenuti i stvari koje nisu realizirane ili nisu realizirane u cijelosti, 
kako bi se stvorila prava i korektna slika o radu i Gradonačelnika i Zamjenika i upravnih tijela. 
Ovdje očito je sve išlo kao po špagi, kao kroz sir, sve je realizirano, lako i jednostavno i sa 
stopostotnim učinkom. Mislim da to nije ipak tako.“ 
 

VINKO GRGIĆ: „Ja mislim da ovdje stvarno sve piše i ovo što je preostalo to ćemo 
vjerojatno u sljedećem periodu kad budemo imali Izvješće za drugih šest mjeseci, ali sada o 
tome ćemo razgovarati da li napraviti nešto, staviti nešto što nije realizirano ili nije počelo, ili 
ne znam ni ja što zbog nekih drugih stvari. Vjerojatno bi opterećivali vas.  

S druge strane ravnateljice Ptačnik, samo ću Vama odgovoriti konkretno na Vašu 
konstataciju da ne koristimo EU fondove, da ne koristimo, da smo slabi u tome, ili već kako ste 
rekli, da ne koristimo, da Vas citiram „ne koristimo“. Ja ću Vas pitati, rekli ste u svom izvješću 
koje dajete inače, godišnje ili polugodišnje, Vaše školske ustanove mogu inače kandidirati 
upravo za te europske projekte u obliku Erasmus programa, u obliku programa europskih snaga 
solidarnosti ili čak ono kad neke državne institucije HEP, Pošta i velike multinacionalne 
kompanije. Pa Vas molim da mi kažete evo ovako osobno, koliko u ovom trenutku ste 
kandidirali tih projekata?“ 
 

LJILJANA PTAČNIK: „Prema trenutnom upravo usmenom Godišnjem planu i 
programu i školskom kurikulumom prikazala 37 projekata, što manjih što većih. Od tih 37 
projekata jedan je projekt Erasmusa kojeg mi trenutno počinjemo provoditi u listopadu. 
Aplicirali smo na dva projekta Ministarstva znanosti i obrazovanja, jedno za poticanje rada 
darovitih učenika, a drugo za školske preventivne programe. Ostale fondove koje spominjete 
mi ne možemo, jer nemamo svojega računa i nemamo načina da te neke druge projekte 
provodimo, jer ti projekti zahtijevaju sto postotno izvođenje, a škola nema načina da bi mogli 
stopostotno povući novac. Prema tome, te velike projekte i fondove koje Vi spominjete škole 
jednostavno nemaju zamaha i to ne mogu napraviti, ni jedna škola.“   
 

VINKO GRGIĆ: „Drago mi je da Ravnateljica s takvim ponosom kaže da su u 
provedbi dva projekta, je li tako i jedan projekt u pripremi što se tiče toga. I s ponosom, ja 
naglašavam s ponosom i čestitam Vam na tome. Ali ako mi u ovom trenutku isto tako 
provodimo osam projekata i četiri u pripremi, onda ne možete reći da nismo polučili dobre 
uspjehe. Samo sam to htio reći.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ: „Je, i mene je malo ubolo u uho kada ste rekli nema EU 

fondova, tu sjedi naša kolegica Maja Savi koja vjerojatno se sada uopće ne osjeća dobro jer 
jako puno radi i jako se puno trudi, a ja ću evo čestitati Gradonačelniku, ovo je ipak Izvješće o 
radu, a ne o onome što bi trebao napraviti. On ne treba kao direktori imati nekakve vizije ili 
nešto, mi tražimo od njega da nam napiše što je radio u šest mjeseci, upravo je to napisao, još 
jednom iskrene čestitke na svemu što ste nam ovdje prezentirali.“ 

 
Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Izvješće na glasovanje. 
 
Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 9 „za“, 4 „protiv“, 2  „suzdržana“ od 

glasovanja na temelju članka 34. stavak 1. alineja 5. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“, broj 07/22. – pročišćeni tekst) donijelo je 
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Z A K LJ U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu Gradonačelnika Grada Nove Gradiške 

 za razdoblje 1. 1. – 30. 6. 2023. godinu  
 

KLASA: 024-03/23-01/15 
URBROJ: 2178-15-01-23-02 
 

(Izvješće i Zaključak su prilog Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 

 
Točka 5. IZVJEŠĆA O POSLOVANJU TRGOVAČKIH DRUŠTAVA ZA 2022.: 

a) Industrijskog parka Nova Gradiška d.o.o. za razvoj i ulaganje 
b) Centra kompetencija za napredno inženjerstvo Nova Gradiška d.o.o. 
c) Eko Konga d.o.o. Nova Gradiška 
d) Odlagališta d.o.o. Nova Gradiška  

 
a) Industrijskog parka Nova Gradiška d.o.o. za razvoj i ulaganje 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 

 MATEJ ZBORIL u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja Vinka 
Grgića: „Klub vijećnika Nezavisne liste Vinka Grgića razmotrio je ovo Izvješće, te će ga 
prihvatiti.“ 

 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: „Mi 

smo isto razmotrili, no mi nismo tako blagi prema ovom Izvješću. Malo je to sad čudno, 10. je 
mjesec još malo, a mi raspravljamo o 2022. godini, pa koliko uopće se nalazi svrhe u tome?  

Ja bih prvo rekao o 2023., da sad glasamo za Izvješće o 2023. mi bi ga prihvatili, jer ovaj 
gospodin ovdje, direktor koji je sad došao tu braniti ovo Izvješće, on je već drugi puta ovdje da 
brani nešto tuđe, ako se sjećam i onda ja napadam to tuđe. Zato ja neću napadati nego ću  što 
se tiče Vas i sadašnjeg rada u Industrijskom parku reći da nadam se da ćete ovako nastaviti. 
Ovo sada na nešto liči. Međutim, puno Vašeg rada, odnosno problema proističe iz ovog Izvješća 
kojeg mi sada imamo ovdje na stolu. Gledajte, 2022. imali smo ovdje Izvješće kad sam rekao 
za ovom govornicom da mi se ne sviđa popunjenost Poduzetničkog inkubatora jer sam smatrao 
da taj Poduzetnički inkubator kad je pisan nije namijenjen uz najdužnije poštovanje za Jadran 
čarape, Only man staff. On je namijenjen za neke tehnološke stvari kao što je CEKOM i takve 
firme. Međutim, kada sam rekao da me malo to zabrinjava, onda je bivši direktor  rekao da je 
on iznenađen zašto smo mi suzdržani, zašto je to tako, da popunjenost je odlična. I onda je to 
bilo čak toliko odlično, stvarno je, ne znam kojim čudom, ali stvarno je bila popunjenost 
odlična, da se čak došlo na ideju da se nama trenutnim stanarima udupla najamnina. Neki su 
prihvatili, neki su prijetili sudom, neki su nekako kako su mogli. Imao sam, čak sjećam se 
Gradonačelniče da ste Vi rekli da tolika je navala da čak ovi stari stanari koji su prošli period 
inkubacija, slažem se ima ih, firma u kojoj ja radim Impal, prešli smo, ulagali smo u druge 
stvari, nismo radili hale, međutim tu smo, nekad kasnimo, nekad ne kasnimo. 12, 13, 14 godina, 
redovno plaćamo najam, zapošljavamo ljude iz Nove Gradiške, mi smo evo uvijek nastojali biti 
korektni stanodavci. Ja bih volio da jednom dođe netko pa kaže vi sad morate van jer mi 
dovozimo firmu s 300, 400, 500 ljudi. Kolega Marko  zna, nedavno smo imali jedan veliki upit. 
Bio je i prije i Marijana kolegica je bila, jedna stvarno velika firma htjela je uzet 300, 400 
kvadrata, ad hoc, imali su pet strojeva višemilijunskih kuna, tu je Marko i sadašnja garnitura 
stvarno izišli u susret, kao što su je i jedan bivši direktor prije, mislim da je Adam bio, međutim 
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nismo uspjeli dovest. Zašto nismo zadnji puta,  što su od tih nekih poduzetnika neprovjerenih 
stvari dan danas dole i rade probleme. Dakle, imamo neke poduzetnike kojima smo 
iznajmljivali, neprovjerenima, za koje kakve stvari, otišli su u stečaj i to je sad problem ove 
uprave, a imamo neke koji su radili i kojima je preko noći dignuta najamnina, oni su u jednom 
trenutku bili teret. Što sad imamo 2023.? Imamo zapravo situacija da ima nas kojima su digli, 
mi smo ostali, imamo dosta onih koji su otišli zbog tih visokih najamnina. Mogu nabrojati firme, 
međutim, nema potrebe da nabrojimo. Neki nisu ni došli, a sad imamo problem da neki nisu ni 
plaćali, ti neki moderni poduzetnici. Vrlo me žalosti, vrlo me žalosti što je taj Inkubator u ove 
dvije godine, ne znam koliko, pet, osam, deset radnika novih zaposlio. Svaka čast tamo u najmu 
je CEKOM, u najmu je Impal, međutim bojim se da u ovim dosadašnjim godinama, nismo, 
pogotovo ostvarili to, a to je sjetite se ovdje i mi iz Hrvatske demokratske zajednice smo dizali 
ruke za kredite, to je oko 28.000.000,00, plus još ovoliko, plus onoliko. Vjerujte, nekada u 
mojem Klubu, mi smo oporba, mi nije bilo lako braniti i reći, a dajte, hajde dignimo te ruke. To 
je dobra stvar, to će biti ovako, hajde idemo. Vjerujte mi, međutim iz tog razloga mi nećemo 
prihvatiti ovo Izvješće, jer u toj poslovnoj godini je doneseno niz odluka koje nisu urodile 
plodom. Kažem, ne raspravljam o ovom. Marko, što se tiče Tebe nemam te što pitat, jer što ćeš 
mi odgovoriti, ono što znam i kažem to je to. Uglavnom mi smo protiv ovog Izvješća.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „S obzirom da je bila jedina opaska gospodina Bećirevića, evo da ja 

referiram se, ako mi dopustite to pravo. Ovo je za 2022. godinu, zašto? Pa oni tek krajem šestog 
mjeseca, 30. 6. Financijski izvještaj, moraju predati. Zašto su ustanove bile prije? Zato što onda 
imamo praksu tu da oni predaju do 7. mjeseca Financijski izvještaj i na prvoj sljedećoj sjednici 
to je vrlo jasno, drugačije ne mogu ni napraviti.  

Da, imamo te problematične stanovnike, ili problematičnog stanovnika u Tehnološkom 
inkubatoru, koji zauzima prostor i sve ostalo, ali  gospodine Bećireviću, zašto nam Vi ne 
pomognete? S obzirom da imamo informacije da ste na telefonskom kontaktu s tim 
gospodinom, a zašto mu ne kažete, čovječe, pa dođi, makni to sve skupa. Ja nemam kontakt 
njega, ne znam da li ima direktor, ali prvi vlasnik toga kaže da se čujete s njim, da razgovarate, 
pa zamolite ga u moje ime, Gradonačelnika, Gradskog vijeća, da riješimo te konačne probleme.  

S druge strane Tehnološki inkubator, mi sad predajemo Izvještaj, direktor će predati 
izvještaj za to i mislim da smo po svim stavkama pozitivni, što je rijetko kako gdje, jer pogotovo 
popunjenost je preko 60 posto, mi zadovoljavamo cijelo vrijeme, danas je 70 posto zbog 
određenog problema o kojem smo pričali sad, kojim se nadamo da ćete nam pomoći. Znači i 
Tehnološki inkubator i stara zgrada Industrijskog parka je takva da je to Poduzetnički inkubator 
za poduzetnike, ne trajno, nemam ništa protiv toga, svakoj tvrtki se klanjam, divim i 
zahvaljujem što radi tu, što ne radi negdje drugdje, ali 13, 14 godina brate da budeš u jednom 
prostoru puno je. Hajmo drugu komparaciju jer zauzimaš nekome drugom prostoru. Ako upišeš 
strojarstvo na zagrebačkom Strojarskom fakultetu, dobiješ dom u Cvjetnom, jer on je najbliži i 
studiraš 13 godina. Kako bi bilo to? Je li to fer?  Uzimaš mjesto nekom novom studentu, tri 
godine da, pa daj i četvrtu godinu apsolventskog, ali 13 godina uzimat nekom dom ili uzimati 
nekom prostor, mislim da nije uredu. To je moje mišljenje. Ja i dan danas kažem da se 
zahvaljujem tvrtkama koje su tamo i to ali moraju u svom strateškom razmišljanju razmišljati 
o preseljenju i odlasku negdje dalje, da ustupe nekom drugom studentu svoje mjesto na kraju 
krajeva. Izvješće, ono što si rekao na kraju krajeva je, direktor je tu koji je naslijedio nekakve 
probleme, brige, on to sve fino hendla, mi smo samoodrživi na kraju krajeva zahvaljujući njemu 
i članovima i Nadzornog odbora i ljudima koji su bliski tamo i to sve ide svojim putem i oni su 
samoodrživi. Vi ste rekli svoje mišljenje, mi ga uvažavamo i evo takvo kakvo će biti glasanje 
to je to, a mi nastavljamo dalje i veselimo se budućim rezultatima, pogotovo što nova uprava, 
evo koliko u četiri EU projekta koje sad pripremaju ili su u fazi provedbe i to je lijepo i to je 
dobro.“ 
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Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Izvješće na glasovanje.  
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 9 „za“, 4 „protiv“, 2 „suzdržana“od 
glasovanja na temelju članka 34. stavak 1. alineja 5. Statuta Grada Nova Gradiška – pročišćeni 
tekst („Novogradiški glasnik“, broj 07/22.) donijelo je 

 
Z A K LJ U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o poslovanju trgovačkog društva 
 Industrijski park Nova Gradiška d.o.o. za razvoj i ulaganje za 2022. godinu  

 
KLASA: 310-01/23-01/02 
URBROJ: 2178-15-01-23-04 
 

(Izvješće i Zaključak su prilog Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 
 

b) Centar kompetencija za napredno inženjerstvo Nova Gradiška d.o.o. 
 

Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
KREŠIMIR KUŠENIĆ nakon što je pozdravio sve nazočne, u ime Kluba vijećnika 

Nezavisne liste grupe birača nositelja Vinka Grgića: „Ispred Nezavisne liste izvještavam da 
smo mi razmotrili Izvješće Centra kompetencija za napredno inženjerstvo Nova Gradiška d.o.o. 
za 2022. godinu i da ga prihvaćamo.“ 
 

TOMISLAV BEĆIREVIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: „S 
obzirom na veličinu toga CEKOM-a i na veličinu toga svega, znao sam to reći gospodin Adam 
Đanić ili će dovesti nešto veliko u ovaj grad ili će ga uvelike za valjati ukoliko ne napravi. Tako 
da on po 2022. godini još ste uvijek na ovom putu da nešto veliko napravite, tako da razmotrili 
smo to Izvješće i prihvatit ćemo ga.“ 
 
 IVAN ADŽIĆ: „Centar kompetencija za napredno inženjerstvo Nova Gradiška iliti 
CEKOM bio sam tamo sad u subotu smo bili je li da na neki način prije nego što je otvorena je 
li tako, biti će otvorena kako sam čuo u 11. mjesecu, ja ću pročitati samo ovaj dio gdje kaže 
odgovoran za uspješnu provedbu projekta u skladu sa definiranim ciljevima u okviru utvrđenog 
vremenskog okvira i Proračuna.  

To je neka odgovornost tog CEKOM-a i direktora u tom dijelu. Devet je zaposlenih. 
Kredit je 3.300.000,00 eura na deset godina dignut. Znači, projekt je vrijedan 15.800.000,00  
eura, bespovratno 10.370.000,00 eura. Znači, sve je uredu što se toga tiče, međutim 
odgovornost projekta da se odradi, široka je lepeza, sedam partnera na projektu. Tko je 
odgovoran ako se projekt ne napravi? Je li Grad odgovoran u svom dijelu financijskom ili netko 
drugi?“ 
 

ADAM ĐANIĆ nakon što je pozdravio nazočne: „Zahvalio bih se prvo na prihvaćanju 
Izvješća Nezavisnoj listi i Hrvatskoj demokratskoj zajednici. Što se tiče projekta i neke 
odgovornosti projekta ovdje govorimo o razvojno istraživačkom projektu gdje se financiraju i 
prihvaćaju određene faze projekta. Prva faza projekta je ulaganje u infrastrukturu koja je 92 
posto gotova.  
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Nakon što završimo tu fazu oni ju evaluiraju i ta faza se ne može više penalizirati. Već 
ukoliko kažu da smo ju uredno napravili, ta faza je prihvaćena, plaćena. Zatim imamo dvije 
faze istraživanja, jedno je eksperimentalno istraživanje, drugo industrijsko istraživanje. Tri od 
sedam partnera su već u fazi industrijskog istraživanja, prošli su ono eksperimentalno, sad su 
na kontroli Ministarstva gospodarstva, te ukoliko je u redu ta faza je u potpunosti prihvaćena. 
Ukoliko neki od partnera dođe do neke faze istraživanja da ne može ostvariti svoje ciljeve, tu 
staje sufinanciranje. Znači tu staje europski novac dolaziti, oni ukoliko na prvom mjesecu 2025. 
ne ostvare svoje ciljeve, SAFU i Ministarstvo gospodarstva će odredit do kojeg stupnja su oni 
došli, te će ti partneri morati izvršiti povrat sredstava namijenjen za tu fazu. Penala kao kod 
ostalih EU projekata na način da nismo izvršili prijavu patenta, pa ćemo mi sad dobiti 25 posto 
od tog istraživanja, to u ovom projektu ne postoji ni kroz jedan razvojno-istraživački projekt, 
jednostavno to se ne događa već vas prestaju financirati u onoj fazi dokle ste vi došli. Htio bih 
reći da od 15.820.000,00 eura kolika je ukupna vrijednost projekta imamo bespovratnih  
sredstava 10.300.000,00 eura, da smo na jučerašnji dan ukupno dobili 7.900.000,00 eura 
bespovratnih sredstava, koja su pregledana i koja su odobrena, još nekakvih 600.000,00 eura je 
na odobrenju i ostalo je neiskorišteno. 3.100.000,00 eura, s tim da gotovo 1.000.000,00 eura 
imamo na trenutnom ZNS-u kojeg predajemo u 11 mjesecu. Do kraja godine je plan da se 
povuče što više bespovratnih sredstava, to jest ostat će nešto oko 1.000.000,00 eura što ne 
možemo fizički stići jer su nam godinu dana skratili vrijeme provedbe zbog završetka 
financijske omotnice. Do danas smo proveli dvadeset javnih nabava sa više grupa i potpisali 34 
ugovora o javnoj nabavi strojeva i opreme i da kucnem u drvo, za sada je sa svima sve uredu, 
nadam se da će tako i ostat. Ono što ste rekli za odgovornost CEKOM-a za provedbu projekta 
u određenom vremenu i određenim iznosima, moram napomenuti da smo zgradu ugovorili 
gradnju gotovo 6.000.000,00  manje, oko 800.000,00 eura, oko 300.000,00 eura nadzora i da 
nam je od ovih 34 ugovora ja mislim 30 ispod procijenjene vrijednosti. Tako da će i onaj udio 
CEKOM-a, biti dosta manji i od planiranog kredita da nam ostane 11.000.000,00  eura u otplati, 
mislim da će biti 10.000.000,00-tak u otplati. Tako da smo i u tim razinama ispod. Na tehničkom 
smo pregledu, kad dobijemo uporabnu dozvolu najveći dio, to jest 42.000.000,00 kuna nakon 
što SAFU pregleda je završen i ne može nas daljnje penalizirati, ukoliko je sad sve u redu. 
Mogu još sad na zadnjoj kontroli. Iza ovih 3.500.000,00 eura opreme isto tako kad završe sve 
kontrole biti će do kraja godine sigurno ćemo znati upravo za ovo da li će biti ikakvih penala 
ili neće.  

Cijelu 2024. godinu se financiramo sami i mi i partneri, te ukoliko neki partner ne dođe 
do kraja, još jednom ponavljam, prestaje ga se financirati, nema penala kao u ostalim 
projektima.“  

 
Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Izvješće na glasovanje. 
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 13 „za“, nitko „protiv“, 2 
„suzdržana“ od glasovanja na temelju članka 34. stavak 1. alineja 5. Statuta Grada Nova 
Gradiška – pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“, broj 7/22.) donijelo je 

 
Z A K LJ U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o poslovanju trgovačkog društva  
Centar kompetencija za napredno inženjerstvo Nova Gradiška za 2022. godinu  

 
KLASA: 310-02/23-01/01 
URBROJ: 2178-15-01-23-04 
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(Izvješće i Zaključak su prilog Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 

 DINKA MATIJEVIĆ: „Zaključujem da smo usvojili Izvješće CEKOM-a. Direktoru 
čestitam na dosadašnjem uspješnom radu. Ne možemo ne spomenuti da smo svi primijetili onu 
prekrasnu staklenu zgradu u našoj Industrijskoj zoni, evo očekujemo naravno službeno 
otvorenje i vjerujem da ćemo svi biti pozvani.“  

  
 

c) Eko Konga d.o.o. Nova Gradiška 
 

Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 

JELENA KOVRE nakon što je pozdravila nazočne, u ime Kluba vijećnika Nezavisne 

liste grupe birača nositelja Vinka Grgića: „Što se tiče ove točke, istu smo proučili i moram se 

pridružiti ovim pohvalama koje su bile spomenute prije. Svakako Eko Kong je doskočio 

situaciji u kojoj smo se našli vrhunski i svu podršku dajemo da dalje nastavite raditi kao do sad. 

Ovakvo Izvješće kako je ćemo prihvatiti.“ 

TOMISLAV BEĆIREVIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 

„Mi smo također proučili. Pa gledajte, osvrtati se, nešto sad ići po pitanjima  tijekom cijele 

godine kad imamo nekakvih pitanja, poteškoća, inače nije to bio moj fah, uvijek to kolega 

Davor ili gospođa Ljilja pitaju, pa sve te neke sitnice koje smo imali, primjedbe su otklonjene. 

Raspravljati sad o nečemu kad se uzme u obzir i druge gradove, naš grad je prilično uredan, 

čist, tako da pohvalili bi rad Vaših djelatnika, kao i Vaš rad. Uostalom rekao sam, kada je bilo 

to nevrijeme, stvarno je bilo teško, izgledalo je grozno, iskreno mislili smo da se to neće očistiti 

pet mjeseci, međutim, evo, neke sitnice koje su ostavit ćemo za neke usputne sjednice, 

međutim, ovdje sad ne bi imali ništa drugo, odnosno ja ne bih ispred Kluba imao. Mi ćemo 

prihvatiti ovo Izvješće.“ 

Budući se za raspravu nije nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je Izvješće 
na glasovanje. 

 
Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 15 „za“, nitko „protiv“, bez 

„suzdržanih“ od glasovanja na temelju članka 34. stavak 1. alineja 5. Statuta Grada Nova 
Gradiška – pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“, broj 7/22.) donijelo je 

 
Z A K LJ U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o poslovanju trgovačkog društva Eko kong d.o.o. za 
komunalne djelatnosti za 2022. godinu  

 
KLASA: 301-01/23-01/02 
URBROJ: 2178-15-01-23-04 
 

(Izvješće i Zaključak su prilog Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 
 

d) Odlagališta d.o.o. Nova Gradiška 
 

Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
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SARA ŠEFER u ime Klub vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja Vinka 

Grgića: „Ja bih prvo pohvalila ovo stvarno iscrpno Izvješće u kojemu imamo čak lijepe grafičke 

prikaze, tablice, usporedbe 2021./2022., posebice ovaj rezime na kraju na primjer gdje možemo 

vidjeti i sve one projekte koje ste Vi proveli od 2018. do 2023. i evo što drugo reći nego drago 

mi je da tvrtka Odlagalište tako dobro posluje i nadam se da ćemo i 2023. u Izvješću vidjeti još 

bolje rezultate. Mi smo proučili Izvješće i prihvatit ćemo ga.“ 

TOMISLAV BEĆIREVIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 
„Mi smo također na Klubu proučili ovo Izvješće. Izvješće je doista iscrpno. Vidi se da ste 
aktivni, vrlo aktivni i ažurni na unapređenju svog voznog parka, na svim fondovima kojima se 
možete prijaviti, što je vrlo pohvalno. Ista stvar što se tiče djelatnika, nemamo nikakvu 
zamjerku.  

Možemo reći vi upravljate gradskim bazenima. Nedavno je negdje bio nekakav problem 
s nekim djetetom na bazenu, vrlo, vrlo ozbiljna je to stvar, kada se nešto loše desi. Hvala Bogu 
na našem bazenu, naš bazen je bio uredan, naš bazen je bio pun djece, bez epidemiološke bilo 
kakvog incidenta po kakvoći vode, po svemu. Da bi se to sve postiglo, mora se dosta truda, 
znam to iz jednog davnog osobnog iskustva, poduzeti i što se toga tiče, svaka čast. Ima jedna 
stvar koja je nas na Klubu malo zaintrigirala. Ako gledate vaše prihode vi ste doista firma koja 
ima najveće prihode ovdje. Prošle godine, 2021. mislim, prošle godine u Izvješću bilo je 
7.100.000,00 od prikupljanja i odlaganja otpada stalnih korisnika. Sada je to 7.500.000,00 ok, 
to je nekakva korekcija vjerojatno da ste dotjerali u red nekakvo plaćanje što je ok. Međutim, 
imali ste 1600 od iste takve stavke, međutim privremenih korisnici, a sada imate ove godine 
oko 3.900.000,00, to je povećanje 50 posto, a što nas iz Kluba zanima to je vjerojatno ova 
kupovina smeća od…. Jedinu zamjerku koju možemo naći je to. Nije nam baš drago što 
kupujemo smeće, dovozimo ga ovdje. 

Znam da će te mi postaviti pitanje kako bi bilo s ovim Regionalnim, Šagulje-Ivik 
jednako bih ja reagirao, odnosno mi, kada bi bilo deponiranje tog komunalnog otpada. 
Zabrinjava me, mi smo dolje u Prvči, kolega Radić evo isto je svjestan toga, no on će vjerojatno 
malo drugačije ovaj puta. 

Zbog toga ostati ćemo suzdržani, međutim sve drugo, sve ostalo, kažem podržavamo 
Vaš rad i sve drugo je odlično.“ 

 
MARIJAN RADIĆ: „Nisam se mislio javiti. Kolega Bećireviću, postavili ste pitanje, 

a gospodin Slišurić će vjerojatno se složiti ovaj puta sa mnom. To, što je povećan obim prijema 
komunalnog otpada zahvalite ovome čovjeku i nama na razumijevanju. Osobno sam bio na 
sastancima i ovdje neki nazočni kada je Župan inzistirao, neću reći molio, tražio da spasimo 
istočne općine naše Županije jer Slavonski Brod odbio ih je. Jednostavno je bio u kolapsu. Za 
to dobro djelo vi će te danas biti suzdržani.  

Meni je drago da u ovoj Vijećnici danas vidim gospodina Rukavinu, direktora Slavče. 
Gledam ovdje po Vijećnici, ima ljudi koji se dobro sjećaju, a to je uvažena dr. Rakas, prve 
prezentacije što je preuzeo on kao Odlagalište komunalnog otpada kada je došao za direktora. 
Meni je žao, ako imate taj slajd, a ja apeliram i na direktora Marijana da održimo tematsku 
ovdje sjednicu s temom prikupljanja i odlaganja otpada u Novoj Gradiški unatrag 20 godina. 
Tada će vam biti sve jasno, žao mi je, stvarno mi je žao što nemate sluha. Ne mogu ja vas 
nagovoriti, ali morali ste u svojoj kući najprije vidjeti razlog zbog čega je to tako.“ 

 
VLATKO GREINER: „Kolega Bećirević, iznenadili ste me. Ja sam mislio da će te biti 

protiv. Evo, već sam stavio, ja kao vidoviti Milan, protiv, prihvatiti će, prihvatiti će, pa protiv, 
a Vi ste suzdržani, ipak niste protiv. 
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Pričamo o jednom od najboljih direktora kojeg imamo u Novoj Gradiški, možda čak i 
najboljih jer sam ja u Nadzornom odboru i znam kako čovjek radi i znam koliko se trudi, koliko 
daje sebe, a predugo sam u politici da ne bih neke stvari shvatio. Govorim za Aktualni sat, već 
mi je onda bilo jasno kako će te glasati, kome će te dati povjerenje, kome nećete. Ja bih volio 
da svi direktori dobiju povjerenje, razumijem za Industrijski park, mlad direktor, strašno 
sposoban, morao je počistiti ono što je ostalo iza njega, ok. Direktor Furić vam je priredio danas 
78 slajdova zato kolega Radić kaže da bi trebala biti tematska sjednica, da vam pokaže što se 
radi, koliko se radi, koliko je uloženo, koliko je projekata napravio. Politiziramo bez veze oko 
nekih stvari koje nemaju temelja. Boljeg od njega nismo imali, a vidjeti ćemo hoće li biti poslije 
njega tko bolji jer znam koliko čovjek radi, koliko je sposoban i koliko se trudi, živi taj život, a 
Vi konstantno packa, ili ste suzdržani ili ste protiv, kad god on izađe van… Nije u redu, kolega 
Radić, nije u redu ovo što se radi.“ 

 
DAVORIN SLIŠURIĆ: „Gospodine Greiner, odakle Vama moralno pravo da držite 

ovdje prodike Klubu vijećnika Hrvatske demokratske zajednice kako će glasati, kako je trebao 
glasati. To nije Vaše mišljenje nego je nešto sasvim  drugo, upravo politikantstvo o kojem Vi 
govorite. To što ste Vi u Nadzornom odboru za nas ne znači apsolutno ništa, a da je u 
Nadzornom odboru netko iz Hrvatske demokratske zajednice, da ste imali hrabrosti staviti 
nekoga iz Hrvatske demokratske zajednice, jednoga samo, a niste, možda bi drugačije to bilo i 
možda bi sve drugačije izgledalo. Ni u jedan nadzorni odbor, jeste li o tome razmišljali? Niste. 
Evo, sada ja Vama dajem kritiku. Nemojte to raditi, mi znamo za što glasujemo i imamo 
argumente, nemojte da potežemo teške riječi ovdje, da potežemo nešto što nismo mislili 
potezati i ja ću biti toliko kulturan i neću reći koji je razlog zašto smo suzdržani. Molim Vas 
nemojte nas vući za jezik.“ 

 
VLATKO GREINER: „Dok je Hrvatska demokratska zajednica bio na vlasti, ja ne 

znam tko je bio u Nadzornom odboru.“ 
 
DINKA MATIJEVIĆ: „Poštovani gospodine Greiner, neću dozvoliti ovu raspravu. 

Možete ispraviti….“ 
 
 VLATKO GREINER: „Želim to reći, naravno da je to Vaše pravo, ja imam svoje 

mišljenje koje sam iznio ovdje kao gradski vijećnik, imam pravo na svoje mišljenje. Nemam 
pravo da Vas uvjeravam za koga će te Vi glasati ili nećete, to će te Vi na svom Klubu napraviti, 
ali ja govorim isto ovo i zašto nismo stavili nikoga u Nadzorni odbor, pa jeste li Vi stavljali 
kada ste bili na vlasti u Nadzorni odbor? Niste. Stavljali ste HDZ-ovce i svoje koalicijske 
partnere.“ 

 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ: „Ja ne mogu iz Aktualnog sata nikako iščitati zašto bi 

nešto bili, zašto nešto onako. Stvarno ja to pokušavam, pitanja su bila sasvim drugačija. Vi 
mene niste pozorno slušali, ja Vas jesam. Rekli smo, pohvalili smo, vidimo taj rad, čovjek je 
energičan, čovjek je, rekao sam, poduzeće koje je najbolje. Možda će jednoga dana doći 
Hrvatska demokratska zajednica na vlast i ostaviti ćemo direktora Furića, pa ćemo možda kupiti 
i nuklearni otpad. Ja bih možda kupio to, zakopao na Psunju, to je moj program, ja bih na Psunju 
ga zakopao s druge strane brda, a napravio veliku nagradu, ja strašno volim formulu, ja bih to 
napravio, možda bih imao istomišljenike, to je stvar tko će što raditi. Nismo ovdje popljuvali 
nikoga, ove riječi koje ste Vi rekli, stavili si u usta vrlo su teške. Ne lupamo gospodina Furića 
kontinuirano, pohvalili smo ga, gospodin Davorin Slišurić je rekao. Nikada nismo bili protiv 
Izvješća, nikada. Suzdržani smo bili po drugim pitanjima. 
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Moram vam reći da sam pripremajući se za neke sjednice davno prije slušao Vas kada 
ste bili u oporbi. Od zapošljavanja poimenice, od ribanja direktora, od ovoga, od onoga. Par 
puta su mi Vaši vijećnici rekli da smo mi čak metiljavi, čak blagi prema našim direktorima. 
Nemojte reći da ne cijenimo rad tog čovjeka, izuzetno ga cijenimo, izuzetno, kolega Greiner, 
izuzetno. Mi smo protiv te jedne stavke, nismo protiv, mi smo samo suzdržani, imamo svoje 
političke programe i ciljeve kao što imate Vi. Vi imate zatvorene bazene, imate ovo, imate ono, 
mi smo imali manje pa je narod dao Vama 66 posto, nije nama. Mi ne kažemo da smo u pravu, 
ali cijena Vrtića, cijena ovoga, to je naš program. Možda mi nismo u pravu što se toga tiče, 
međutim nemojte reći, nikada ničiji rad od ni jednog direktora, člana Gradske uprave, 
zamjenika gradonačelnika, Vaših gradskih vijećnika, nikada nismo omalovažavali, a vrlo često 
smo pohvalili. Ne sjećam se kada ste Vi pohvalili nečiji rad prije, uvijek su bile svađe, sjećate 
se ne samo Vi, sjećate se, što je bila ona gradska govornica dolje i kakve su se rasprave vodile, 
kakvi ratovi i kakvi necivilizirani dijalozi.“ 

 
MARIJAN FURIĆ nakon što je pozdravio nazočne: „Samo da vam napomenem 2018. 

godine kada sam došao jedan vrlo bitan podatak, Plan i program proširenja Odlagališta u 
Republici Hrvatskoj, Grad Nova Gradiška odnosno za Grad Novu Gradišku nije bila niti jedna 
točka. Niti jedna točka, znači uopće se nije raspravljalo i razmišljalo o tome da bi mi išli u 
proširenje nečega jer se čekalo znači Županijski centar da se izgradi, dok Slavonski Brod i 
Davor su imali mogućnost.  

Kada smo bili 2020. godine, odnosno 2019. godine u Ministarstvu, zamjenica i 
pomoćnica ministra je rekla, direktore Vi to ne možete dobiti zato što vi nemate ni točku ovdje. 
Mi smo to napravili. 

2018. godine prvo kada smo došli kada se vidjelo tamo da ima još ohoho hektara zemlje, 
proširili smo se, kupili smo tu zemlju upravo iz toga razloga znajući da Centar upitno je kada 
će se izgraditi. Hajdete sada zamislite da smo došli u situaciju da nemamo mogućnosti 
proširenja, nemamo više svojih kapaciteta na odlagalištu, što bi, kuda bi grad Nova Gradiška 
sa svojim otpadom? Uistinu, od prvoga trenutka, od prve minute, od prve sekunde uvijek se 
vodilo računa o svemu tome. Imamo vrhunsku podršku od Fonda za zaštitu okoliša, od 
Ministarstva, zašto nešto uzimamo, jako malo otpada iz Varaždina upravo iz toga razloga da bi 
mogli kupiti komunalnu opremu, upravo iz toga razloga da bi mogli potpisati kolektivni ugovor 
da budu svi naši djelatnici zadovoljni. I sami znate da i Rijeka i Zagreb i Split svi su tamo 
štrajkali, kod nas se to neće dogoditi. Mi taj novac ne trošim ne znam ni ja u što, upravo u 
komunalnu opremu. Za vise stambene zgrade uvijek je bilo, svaka vise stambena zgrada 
skupljaju pare pa kupe onaj tri tone kontejner, mi to sada kupujemo sami, samo zamijenimo, 
vidimo ovaj ne valja, sutra dan evo novi, to je naš posao i mi to radimo. 

Hvala vama vijećnicima što ćete podržati ovaj i hvala vama što ćete biti suzdržani, što 
drugo da kažem.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Prvo bih htio dvije stvari reći. Prvo, da se ne priča o tome, da se 

izađe iz javnosti, prije pola godine isto bila je jedna dilema kako Grad radi sve, kako 
Gradonačelnik sve super radi, ali sa silnim kreditima i onda smo vam morali pokazati da silne 
kredite imamo, ali ih vraćamo iz prethodnih razdoblja i da smo sada u ovom trenutku na nekih 
2,5 posto ukupnog budžeta opterećeni kreditima i jamstvima od ukupno 20 posto, da smo jedan 
od najmanje opterećenih gradova što se tiče toga. 

Druga je priča koja sada ide okolo po čaršiji da ne kažem, je ta da mi uzimamo silna 
smeća, da uzimamo ovo i da Grad ne znam ni ja što radi. Ne, radimo to kontrolirano, apsolutno 
kontroliramo i to zahvaljujući određenim zamolbama, prije svega zamolbama da spasimo 
određene lokalne jedinice, vrlo kontrolirano i s određenim razlogom. 
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Tu je kolega Davor Rukavina pa evo ovako s mjesta, sjećate se Jakoba Beckera, sjećate 
se onih, otkuda su oni dovozili smeće u tom razdoblju prije deset i više godina? Znači, cijelo je 
vrijeme dolazilo smeće i s drugih strana, mi čak nismo ni znali, firme potpisale su  ugovor s 
Jakobom Beckerom, potpisali ugovor s nekim drugim i oni su furali to smeće kod nas. Sada je 
to isključivo kod nas kontrolirano i to vrlo malim količinama. S druge strane hoćemo pogledati 
Davor, ako se vidi odavde, vjerojatno gori. Prošli tjedan smo išli na ono mjesto, smetlište poput 
Jakuševca koji gori na jednoj strani i oni i dalje rade, dovoze, dovoze naravno na drugoj strani 
dok ovo ne ugase, kada ugase ovo pojavi se plamen tamo, a njima čak i odgovara taj plamen pa 
uništi smeće, izgori, to što ljudi dišu iz tog prostora to je drugo pitanje, to je pitanje za neke one 
koji mašu onim parolama i tako dalje, a ovdje nažalost nitko se ne pojavljuje. 

Treća stvar, odnosno prva unutar one prve stvari još da navedem jednu, Županijski 
centar za gospodarenje otpada, uvoziti će smeće iz tri županije iz svakog i najmanjeg mjesta. 
Brodsko posavska županija ima 26 općina i dva grada, znači 28 jedinica lokalne samouprave 
usmjeravati će smeće dolje i što ćemo sada, a mi dovezli malo iz Varaždina i još ne znam od 
kuda iz istočne Županije opet zbog zamolbi određenih. Hoćemo spominjati Požeško slavonsku, 
hoćemo spominjati dolje Sisačko moslavačku, što će tek onda biti tamo? Ja onim ljudima koji 
budu u oporbi molim da onda da svakodnevno postavljaju pitanja tom gradonačelniku ili 
gradonačelnici o tome. Mi o tome ne pričamo, to je sve prošlo ispod žita, dobili su sve uvjete, 
suglasnosti i tako dalje, imali smo malo problema s onim svinjcima, vjerujem da smo to riješili, 
ovdje je sve zakašnjelo, a i to će biti veliki problem ovoga grada. 

I ono drugo što sam ostavio za kraj, a to je gospodine Slišuriću, politikantstvo. Nismo 
bili gospodine Bećireviću, nismo bili dovoljno hrabri, dovoljno snažni, vizionari, da stavimo 
nekoga u Nadzorni odbor koji ima člansku iskaznicu Hrvatske demokratske zajednice, nismo. 
Kada smo zaposlili ovoga gospodina ispred nas, kada je bio najbolji na natječaju, kada je 
pokazao ovu viziju koju danas živi, Marijane, ispričavam se, u tom trenutku jesi li bio član 
jedne stranke i koje?“ 

 
MARIJAN FURIĆ: „Hrvatske demokratske zajednice.“ 
 
DINKA MATIJEVIĆ: „Ja isto moram reći, pohvaliti zapravo Direktora jer on je 

napravio jednu iscrpnu prezentaciju, ali ona je u okviru perioda 2018. do 2023. godine. S 
obzirom da je točka Dnevnog reda bila Izvješće za 2022., prezentacija je dostavljena meni, 
zaista evo nemam što reći i moj prijedlog je bio da vam Direktor pošalje svima vijećnicima, a 
vjerujem i ovo što je predlagao kolega Radić kao što je i direktor Rukavina, ja nisam bila 
nažalost, ali lijepo je to da se naše gradske tvrtke obiđu, sve ono što rade i prezentira jer iz ovih 
klupa malo toga znamo. Čula sam da je sve bilo ok i evo pohvaljujem i Vas na tome.“  

        
Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Izvješće na glasovanje. 
 
Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 11 „za“, nitko „protiv“, 4 

„suzdržana“ od glasovanja na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška – pročišćeni 
tekst („Novogradiški glasnik“, broj 7/22.) donijelo je 

 
Z A K LJ U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o poslovanju  
trgovačkog društva Odlagalište d.o.o. za 2022. godinu  

 
KLASA: 301-01/23-01/01 
URBROJ: 2178-15-01-23-04 
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(Izvješće i Zaključak su prilog Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 

 
 
Točka 6. INFORMACIJA O POSLOVANJU TRGOVAČKOG DRUŠTVA VODOVOD  
  ZAPADNE SLAVONIJE D.O.O. ZA JAVNU VODOOPSKRBU I JAVNU  
  ODVODNJU ZA 2022. 
 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu.  
 

DAVORIN SLIŠURIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: „Ova 
točka Dnevnog reda bi se mogla i drugačije nazvati, znači to bi moglo biti Informacija o 
Izvješću jer ovdje piše Izvješće, Informacija o Godišnjem izvješću poslovodstva za 2022. 
godinu. 

Izvješće je vrlo opširno, vrlo detaljno, majstorski sačinjeno, više pokriva nego što 
otkriva, znači majstorski. 

Treća stranica, Upravu društva predstavljali su gospodin Davor Rukavina, član Uprave, 
direktor, zastupa samostalno i pojedinačno, Matej Severović, zamjenik člana Uprave, zamjenik 
direktora, zastupa samostalno i pojedinačno. Što to znači kod potpisivanja financijske 
dokumentacije, da li svatko od njih potpisuje samostalno i pojedinačno ili treba supotpis 
drugoga? Ako ne treba onda bih ja rekao da se ovdje radi na određeni način o dvojnosti 
rukovođenja jer jedan i drugi i direktor i zamjenik zastupaju i samostalno i pojedinačno. 

Gospođo Predsjednice, rekli ste, Gradonačelnikova je zadnja, maloprije, je li tako?“ 
 
DINKA MATIJEVIĆ: „Da.“ 
 
DAVORIN SLIŠURIĆ: „Ja bih sada volio da Gradonačelnikova bude prva iz razloga 

što nas u Klubu vijećnika Hrvatske demokratske zajednice zanima što o ovom Izvješću misli 
Gradonačelnik Grada Nove Gradiške, kakav ima stav s obzirom na to da smo mi većinski 
dioničar ovog trgovačkog društva s 42,99 posto, ako se ne varam, ali nije sada to ni bitno. 
Nadalje, interesira nas kako je ova Informacija prošla na općinskim vijećima ostalih općina koji 
sudjeluju u vlasničkoj strukturi. Mi konkretnih primjedbi nemamo, vjerojatno bi ga i mi sami 
tako napisali, ali je za nas u ovoj priči, u ovom Izvješću odlučan stav izvršne vlasti Grada. Mi 
kao Gradsko vijeće i pojedinačno kao gradski vijećnici ili članovi klubova ne možemo ni na 
koji način ni pozitivno ni negativno uticati na rezultat i na kvalitetu rada, na organiziranost ove 
tvrtke, međutim većinski vlasnik, većinski dioničar u svakom slučaju može i mora. 

S obzirom da se radi o Informaciji koja se prima na znanje i da se ne primi na znanje 
nema nikakvih sankcija, nikakvih posljedica ni za koga ni za direktora ni za zamjenika ni za 
nadzorne odbore i kako se sve ne zovu, mi ćemo tu Informaciju primiti na znanje, ali ćemo u 
svakome slučaju respektirati stav prije svega naše izvršne vlasti.  

Nadalje, možda jedno jedino pitanje koje bih uputio direktoru, da li je mijenjan onaj 
cjevovod koji, čiji materijal izaziva neke kancerogene bolesti u dijelu vodovoda? Govorim s 
Bačice prema Gradiški. 

Ovo drugo nemamo nikakvih pitanja i kažem, evo bez obzira kakvi bili odgovori i 
stavovi, mi ćemo primiti k znanju ovu Informaciju.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Ja se ispričavam, ali koliko sam ja shvatio na ovo što je gospodin 

Slišurić rekao, ako dopuštate neka moja bude prva. 
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Nisam se pripremao pa me ispričajte ako ne budem dovoljno konzistentan u svojoj 
prezentaciji s obzirom da je puno toga, a godine su tu pa već nešto i zaboravim, nešto preskočim, 
a nešto namjerno izostavim ili nenamjerno izostavim. 

Sjećam se situacije gospodina Rukavine, prije desetak, prije dvanaest godina, bio sam 
tamo suradnik na nekim projektima pa smo dosta onako o tome pričali gdje je bilo, gdje smo 
bili, što smo bili i pamtim tu sliku kao što je Marijan rekao, pamtim onu sliku Odlagališta prije 
deset, dvanaest godina, hajdemo vidjeti gdje smo danas i uistinu što radimo danas i na koji 
način. 

Desetak godina su trajali pregovori, ja ne znam gospodine Slišurić da li su krenuli još u 
Vaše vrijeme dok nije jedna skupina hrabrih ljudi prije svega donijelo odluku i nauštrb u tom 
trenutku svoje nesreće ili otežavajućih okolnosti ili neostvarivanja onog ciljanog, mi smo 
isključivo u cilju jednog dobrog kompromisa, prihvatili 43 posto udjela u toj firmi iako imamo 
preko 60 posto potrošnje, a u tom trenutku se radila jedna vizija kroz 15 godina kako će izgledati 
vodovod Nove Gradiške i kako će, mi smo tu otprilike pretpostavili da ćemo koristiti 43, a ne 
60 otprilike. Uvjet jedan od toga da to prihvatimo, drugi da prihvatimo oko 4.000.000,00 kuna 
kredita Vodovoda Davor koji nismo ni luk jeli ni luk mirisali i pogotovo neke druge 
kompromise na koje smo mi bili spremni. Drugi nisu bili spremni. Da li je to trenutak slabosti 
ili nešto drugo, budućnost će pokazati, ali već je pokazala. Pokazala je tijekom prošle godine 
kada 120 i nešto vodovoda u Republici Hrvatskoj je komprimirano na 41 vodovod gdje je Nova 
Gradiška jedan od najmanjih vodovoda ostala neovisna. To je rezultat rada, ne politike. Politika 
je ugušila mnoge druge vodovode, kompatibilna politika s nacionalne razine i s lokalne bili su 
u istoj strani, ali nisu im dopustili da to naprave. To je po meni najveći uspjeh ovoga jer da 
nismo to uspjeli, da nismo se povezali, da nismo prihvatili taj kompromis danas bi se vjerojatno 
zvali Teka, vodovod Požege je Teka, Vodovod Novske ili najvjerojatnije Vodovod Slavonski 
Brod. Imali bi tu nekoliko ljudi koji bi mjerili potrošnju i to bi bilo to uglavnom. Danas smo 
ostali neovisni i danas funkcioniramo na normalnoj financijskoj samoodrživoj bazi, 
konzumiramo mnoge europske projekte i slične i ono što me posebno veseli, a zaista me veseli 
što je prošli tjedan, a vidio sam na pozivu koji sam dobio da su bili pozvani svi gradski vijećnici 
na Dan otvorenih vrata koji je doslovno trajao cijeli dan, radni dan sigurno, a plus još nešto jer 
morali smo obići, krenuli smo od Davora, krenuli smo od pročistača, završili smo na Strmcu i 
onda smo završili u Bačicama. Jedna od situacija u tom trenutku kada smo potpisali taj ugovor 
nesretni koji će se pokazati kao sretni jer je bio vizionarski, uvjet je bio isto tako zatvaranje 
Bačica. Mi smo prihvatili to, okrenuli se Vodovodu Davor i koristili njegove resurse, međutim 
u tom vremenu, to nije trajalo mjesec, dva, to je trajalo nekoliko godina gdje smo uspjeli, prije 
svega direktor sa svojom ekipom koji je uspio kvalitetno radeći na svim projektima vodne 
aglomeracije u Novoj Gradiški, a znate da su većina njih kontaminirana, ova je vrlo korektno 
napravljena i sve kako treba, uspostavio dobre odnose, a onda kada uspostavite dobre odnose 
onda vas slušaju. I nas su slušali, njih su slušali i kroz ne znam ni ja kroz čega, one iglene uši 
provukla se ideja i realizacija Bačice, ne da konzumiramo vodu s Bačice već sa Strmca gore s 
vrha gdje je napravljen novi prostor gdje se kupi voda Šumetlice novim kanalom koji direktno 
dolazi na Bačicu, ne u Bačicu već filter stanicu, gdje je napravljena nova filter stanica gdje smo 
vidjeli upravo te slike unutar zgrade, to ste lijepo napravili, stara filter stanica i nova filter 
stanica i mi danas gotovo cijelo ljeto konzumiramo vodu s Bačica odnosno sa Strmca. Imamo 
enormno manje troškove jer voda koja je u Davoru ona je tretirana, kemijski strašno tretirana, 
ova nam je čista imamo samo klor koliko sada znam, samo klor. Znači, danas smo jedan od 
rijetkih gradova koji ima dva, doduše nepresušna nadamo se nepresušna izvora pitke vode. 
Kada se zamuti gore uključe se filteri, zatvori se sve i onda se voda uzima tamo i preko noći 
kada je jeftina struja ide se na vodotornjeve, okolo. 

I sada neću više pričati o tome, pričati ću samo o jednom mjestu, a to je na Tržnici, to 
je jedna prostorija od nepunih 15 kvadrata s dispečerskim centrom, s desetak display-a, 
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monitora, na jednom monitoru je kompletno cijela tehnologija iz Davora, na drugom je 
pročistač, na trećem je Strmac, na četvrtom je Bačica i ostale stvari gdje u bilo kojem trenutku 
jedan kontrolor može imati uvida u sve. Gledajte kako se to radilo prije? Danas u realnom 
vremenu vi zatvarate, otvarate s jednog mjesta cijeli sustav, prije se trčalo odande ako u Bačici 
krene loša voda, ovaj biciklom trči, goluba pismonošu šalju da dođu da zatvore na kraju krajeva. 
Danas je to jedan suvremeni po meni, a mene je teško fascinirati, ali evo uistinu bio fascinantan 
prostor gdje se kontrolira zaista digitalno u sklopu nove suvremene tendencije svega ovoga što 
radimo da imamo takvu tehnologiju ovdje na ovom mjestu. Zato mi je žao što niste bili, vi koji 
niste bili, bili ste svi pozvani i danas bi pojavili se sigurno neki veći i više tih osmjeha na licima 
da ste to vidjeli i rekli bi ovo da je satisfakcija nas osobno da vidimo da imamo sustav. To je 
samo jedan kamenčić u cijelom tom sustavu koji je također gospodin Furić sa svojom 
ekološkom pričom vodi i svi ostali gdje to odlično funkcionira, gdje odlično sustav funkcionira, 
da smo stabilni u bilo kojem trenutku i kod ovih havarija se pokazalo na kraju krajeva da smo 
u stvarno u realnom vremenu kako kod kovida, preko civilne zaštite tako i sada funkcionirali 
normalno bez onih akcija NNN-ia i bilo čega, nema vježbe već imamo profesionalce koji to 
rade. Zato moj stav, gospodine Slišurić, na kraju je pozitivan i nadam se da će ostati takav dok 
me ne uvjere u suprotno, ako me uvjere onda je već kasno, ne za mene već za njih. 

Što se tiče toga, mi podržavamo njegov rad, Vaš rad i nadamo se još boljim, 
kvalitetnijim uspjesima jer i vidjeli ste prije desetak dana potpisano je nekoliko ugovora s 
Hrvatskim vodama, Vodovod zapadne Slavonije, govorim o pročistaču, odnosno u Okučanima 
oko 9.000.000,00 eura je novih projekata u Okučanima, imamo u Petrovom Selu, imamo puno 
novih stvari i Nova Gradiška na kraju krajeva je dobila svoj dio kolača. To je jedan sustav koji 
nas ne može nitko doslovno sada pripojiti nekome ili bilo što da radi pogotovo ako dođe na 
teren, ako vidi na licu mjesta što se događa. Direktore, samo nastavite dalje, imate našu 
podršku.“ 

 
VLATKO GREINER u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja 

Vinka Grgića: „Što reći poslije Gradonačelnika? Žao mi je što kolege niste bili, puno bi vam 
vjerojatno bilo informacija koje smo dobili o poslovanju trgovačkog društva i jasnije, a imali 
bi i bolju sliku. Vama direktore hvala u ime Kluba. Kao predsjednik Kluba Nezavisne liste se 
zahvaljujem što ste nas pozvali, što smo stvarno imali priliku da vidimo od Vaših novih ureda 
pa do tog nadzornog centra i Davora i Strmca gdje je izvor do same Bačice i te modernizacije 
pročišćivača, međutim drago mi je što smo vidjeli onu ploču staru na Bačici što je sada 
Gradonačelnik maloprije spomenuo kako se to nekada radilo, oni su ostavili taj muzejski 
primjerak i rekli su da ga neće sklanjati mada su tamo sada laptopi i sve je to modernizirano, a 
drago mi je što je to ostalo da se vidi kako se to nekada radilo što kaže Gradonačelnik trčalo se 
pa se prekidači koje kakvi uključivali, isključivali, sada je to sve modernizirano što bih ja rekao 
jedan svemirski brod u našem Vodovodu. 

Hvala još jedan puta i zadovoljni smo.“ 
 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ: „Ja se prije svega zahvaljujem na pozivu u srijedu, 

međutim gledajte, sada se to malo stalno imputira niste došli ovdje, niste došli ovdje, ja se doista 
trudim doći svugdje, tko god pozove, Turistička zajednica, Eko kong, bilo tko, međutim ne 
možemo, polaganje vijenaca je radnim danom, ovo je radnim danom, doista neke stvari 
nemoguće je meni osobno vjerujem i mojim kolegama doći za radnog dana. Ovo me izuzetno 
zanima, ako postoji mogućnost da ja to dođem vidjeti subotom ili jedno popodne. Već sam i 
mog komšiju Želju pitao postoji li mogućnost da odem vidjeti gore Bačicu, nikada nisam bio, 
zanima me. Nažalost nismo bili u mogućnosti, to je jedini razlog zbog kojeg nisam došao tada, 
bio sam u Zagrebu cijeli dan, nisam došao neki dan na Upravno vijeće isto sam bio u Zagrebu, 
jednostavno nisam mogao. Tako da nemojte odmah misliti neka zla krv, jer niste došli. 
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Imao bih dva pitanja, nisam mislio pitati, čisto me zanima informativno. Kolega Radić 
je na Aktualnom satu pitao Gradonačelnika jednu sjednicu, drugo pitanje je bilo što će biti s 
muljem s pročistača ovoga dolje? To se malo spominje ovo-ono, mislim da je ovo korektno 
pitanje, ovo nije Aktualni sat jer i nas ljudi pitaju takve stvari. Doista, gdje će to biti odlagano, 
googlali smo svi neke emisije Provjerenog na nekim drugim pročistačima i svega, pa nas to 
čisto eto zanima. 

Druga stvar, imao sam jedno pitanje na Aktualnom satu, molili su me moji stanovnici 
Prvče, dakle ona retencija dolje kod Prvče je Vaša, je li tako? Ja sam svjestan da Vi imate 
uporabnu dozvolu, da ono radi, ja sam to ispitao, dao sam si truda, da radi po PS-u, međutim 
mi imamo kako Vi zovete i to sam se potrudio naučiti, mješoviti sustav odvodnje i doista se 
nekada pojavi, znamo zašto služe retencije sada, doista se nekada dolje pojavi svega, wc-papira 
i svega, tim ljudima to plavi. Ja znam da to takvo je kakvo je, međutim ne bi bilo loše kada bi 
se našao neki način. Vi ste već jednom ovdje pričali o tim slivnim vodama pogotovo otkada su 
ulice iz asfaltirane, to je sada veliki udar vode i jednostavno to ne bi ništa na svijetu progutalo 
i zbog toga je potrebna ta retencija. To je stvarno jedan problem koji s proljeća kada se špricaju 
komarci, kada se uzimaju uzorci tih komaraca, doista, stvarno u Prvči nema, međutim dolje kod 
pruge ono bude zvjerinjak. Moram reći da mi je drago, korisnik sam Vodovoda zapadna 
Slavonija, ja mislim da sam jedno deset puta do sada čistio i vešmašinu i ovo i evo drago mi je 
da je to sada sve na touch, da neće golub ići, da je pređeno na tu tehnologiju onda vjerojatno 
neće biti više biti zamućivanja, šalim se malo. 

To su dva pitanja ako bi mogli odgovoriti, molim Vas.“ 
 
IVAN ADŽIĆ: „Žao mi je što nisam bio isto, mogao sam doći na kraju, ali bila je gužva. 

Mene zanima ispred Vodovoda, voda život znači kažu, nama, Gradiški je na neki način 
budućnost da promijeni te cijevi koje su kakve jesu, znamo sve probleme, problematične. To 
će biti tako neki projekti vremenski, koliki to period bi bio i koliko se toga treba promijeniti. 
To se sve mijenja i na koji način?“ 

DAVORIN RUKAVINA nakon što je pozdravio nazočne: „Gospodine Slišuriću, što 
se tiče odgovornih osoba, stvari su postavljene onako što se tiče te situacije onako kako je nama 
faktički postavljen u Zakonu o vodnim uslugama gdje je Zakonom propisano da mi imamo 
direktora i zamjenika direktora s jednakim ovlastima s tim da u sustavu funkcioniranja 
Vodovoda zapadne Slavonije zamjenik direktora potpisuje ono što treba potpisati samo i 
isključivo kada nema direktora, znači on je doslovno zamjenik, znači sve, znači ne potpisuje se 
zajednički, ne idu dva direktora svaki puta na potpis nego to radi jedan. To će biti još jasnije 
definirano novim uredbama koje definiraju još malo onako kategoričnije funkcioniranje tvrtke 
gdje je postavljeno da će direktor imati zamjenika direktora koji je istovremeno i tehnički 
direktor, dakle to još malo više osnažuje onu priču da pokazuje kako u stvari firma funkcionira. 

Što se tiče pitanja ovih cijevi ja ne bih volio zaista da itko igdje govori kancerogeni, 
dakle ta kategorija ne stoji, tiče se malo i ovoga pitanja gospodina Adžića. Dakle, prvo i 
osnovno, mi ovdje govorimo samo o azbest-cementnim cjevovodima koji su postavljeni tamo 
negdje još 80.-tih godina kada je po prvi puta Nova Gradiška išla u nekakav sustav 
vodoopskrbe, to je ono vrijeme kada je onaj stari Slavonija slad radio i kada se pomalo, komadić 
po komadić Nove Gradiške spajao na jezero Bačicu. Dakle, azbest je problematičan u pločama, 
u zraku, azbest je problematičan kroz prašinu, znači on je besprijekoran što se tiče vodoopskrbe, 
dakle u zdravstvenom smislu ne predstavlja nikakav problem. Ono što nama predstavlja 
problem i to moram ovdje naglasiti je činjenica da se radi o starom cjevovodu, znači o 
cjevovodu koji je red veličina 45 godina star jer mi i dan danas koristimo taj cjevovod za 
opskrbu do grada, gdje mi dobar dio grada imamo u sustavu azbest-cementnih cjevovoda. 
Dakle, da vam sada kažem, mi smo, mislim ja bih sada ovdje mogao tri sata govoriti, ali zaista 
ću pokušati skratiti. Dakle mi smo izradili sada, projekt je gotov, ide ove godine na građevinsku 
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dozvolu rekonstrukcija azbestno-cementnog cjevovoda od Bačice do Frankopanske ulice. 
Dakle, taj dio cjevovoda koji je opskrbni, na kome nisu priključci, ide u rekonstrukciju. Koliko 
i kada će on ići to je sada teško reći, to su ozbiljne investicije, to zaista se ne radi o nekim malim 
novcima. Osim toga mi smo napravili, podijelili cijelo naše područje na takozvane DMA zone. 
U tim zonama je ono što je izašlo i što smo na neki način i očekivali, Gradiška se pokazala kao 
najproblematičnija točka i nama su najveći gubici u vodoopskrbnoj mreži u samoj Novoj 
Gradiški. 

Dakle, sve to je pred rekonstrukcijom, to će biti veliki zahvati, mi radimo na način da 
jedan dio što god možemo radimo rekonstrukciju cjevovoda na način bez kopanja, znači sa 
sanacijom unutar cijevi, a tamo gdje možemo što je najlakše i jeftinije da tako kažem moramo 
raditi s varijantom baš izmjene. Dakle, to je odgovor i na jedno i na drugo pitanje da tako kažem, 
znači radimo na tome. Ono samo što bih sada ovdje posebno htio napomenuti, zaista mi je žao 
za sve one koji nisu bili, mi smo to rekli Dan otvorenih vrata zašto? Zato što Financijsko 
izvješće koje vam, ja vam mogu tri sata govoriti o financijama, zaista nemam tu nikakvih 
problema, ali to je suhoparno, to je dosadno, vi iz toga ne možete vidjeti što mi radimo. Držim 
da smo napravili strašno veliki posao kroz ovih pet godina, to je sada pet godina kako mi radimo 
od 1. 1. 2018. kao Vodovod zapadne Slavonije i ne možete vi to pokazati što smo mi napravili 
kroz Financijsko izvješće, a pogotovo Financijsko izvješće kroz jednu godinu, ma i da 
pokažemo kroz pet godina nakon 10. stranice više vam se ne da listati i onda smo htjeli pokazati, 
dakle prvenstveno svima vama kompletnom Gradskom vijeću kako to izgleda, što radimo, nije 
gotova priča da se razumijemo, to ide dalje i tu nikada neće biti gotova priča. Mislim, to je jedan 
sustav koji mora se razvijati kontinuirano.  

To je bila želja i ovom prilikom mogu i prijatelju Bećireviću reći, mi se svi tu 
poznajemo, nismo mi neki sada ne znam ni ja, veliki, ogromni grad, mislim ja sam sa svima 
vama skoro na ti tako da nije problem bilo kada da mi se javite jer biti će mi jako drago pokazati 
vam kako to sve skupa izgleda, ne sada Klub Hrvatske demokratske zajednice, nije bilo ni 
Predsjednice Gradskog vijeća mislim, ali cilj je bio samo u tome da vidite što je to napravljeno, 
jer to je puno snažnija priča od one koju možete vidjeti kroz Financijsko izvješće. Financijsko 
izvješće gospodine Slišurić to jako dobro zna, ono je takvo, ono mora imati određeni sadržaj, 
ono izgleda kako izgleda, ali to ne može pokazati tu realnu sliku. 

Mi dostavljamo financijska izvješća svim vijećima, mi ne idemo po općinama osim ako 
nazovu, kada nazovu svuda se odazovemo i svuda ćemo prezentirati. Dakle, mi s obzirom na 
činjenicu da nemamo većinskog vlasnika nismo u poziciji kao ovih ostalih javnih poduzeća koji 
su u Novoj Gradiški, nama je struktura vlasništva, vidjeli ste u Izvješću od tri do devet posto, 
dakle Gradiška je 41,99 najveći udjeličar, ali ne većinski vlasnik, prema tome kako i ovdje tako 
i drugi ako smatraju da trebamo mi se pojavimo gdje god treba. 

Što se tiče retencija stvari su prilično jednostavne tehnički. One na nekim mjestima 
prave probleme i mi smo svjesni toga da prave probleme, nastojimo ih riješiti kako god 
možemo, to o čemu govoriš, to je zaista najkritičnija točka, nije jednostavno, ne tiče se samo 
nas, tehnički je vrlo složena i ne mogu je ovako sada iz prezentirati na brzinu.  

Što se tiče mulja, znači mulj s uređaja za pročišćavanje otpadnih voda predstavlja veliki 
problem u cijeloj državi. Nekoliko tvrtki sada postoji, mi smo s jednom tvrtkom u pregovorima 
koji imaju dozvolu, imaju certifikat i bave se proizvodnjom humusa između ostaloga s muljem 
sa pročistača. Znači, još jednom samo kratko da vam kažem, mi radimo kontinuirane analize, 
kada dođete jednom vi koji niste bili, oni koju su bili znaju, čuli su, znači mi redovito dva puta 
na dan radimo analize vode otpadne koja nam dolazi i onoga što nam odlazi s uređaja. Mulj je 
nusproizvod, ali nusproizvod koji nema ni jednog štetnog sastojka. Na sreću mi nemamo taku 
industriju koja je problematična, koja zagađuje između ostalog i otpadne vode pa nemamo tih 
problema. Dakle, u mulju koji ide s uređaja nema problematičnih sastojaka, dakle mi smo sada 
u ozbiljnim pregovorima, međutim ne možemo se samo tako na brzinu dogovoriti, mi moramo 
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provesti javnu nabavu i u poziciji smo da ćemo definirati dugoročno odvoz mulja s pročistača 
izvan Nove Gradiške, dakle dugoročno to neće biti. Mi smo jedno vrijeme morali intenzivno 
voziti na Odlagalište, međutim Odlagalište odnosno Deponija nije zamišljena na način da može 
primati velike količine mulja. Tu se radi cirka 80 tona mjesečno, to nije baš tako malo.“ 

 
Budući se za raspravu više nitko nije javio, Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške 

primilo je na znanje Informaciju o poslovanju trgovačkog društva Vodovod zapadne 
Slavonije d.o.o. za javnu vodoopskrbu i javnu odvodnju za 2022..  
 

(Informacija je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 

 
Točka 7. GODIŠNJE IZVJEŠĆE O RADU DJEČJEG VRTIĆA NOVA GRADIŠKA 
  ZA PEDAGOŠKU GODINU 2022./2023. S FINANCIJSKIM  
  IZVJEŠĆEM ZA 2022. GODINU  
 
 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
  

MARIJA BRADAŠIĆ MIKOLČEVIĆ u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe 
birača nositelja Vinka Grgića: „Inače na sjednicama kada se spomene Dječji vrtić uvijek budu 
nekakve riječi i nekakvog neugodnog tona, međutim mi jesmo proučili Izvješće pogotovo evo 
ja sa stajališta prosvjetnog djelatnika, osobe koja javno radi s djecom sam posebno sretna kada 
vidim što provodite, što Vaše odgajateljice sa svojim skupinama provode. Jako mi je drago i 
naravno mom Klubu, našem, što su ove godine sva djeca upisana, a vjerujem da je to za Vas 
zapravo jedan puno veći kolač iz samog razloga što više djece zahtjeva više naših teta ili 
odgajateljica. Ja se nadam da će te u idućem nekakvom periodu uspjeti zaposliti što više jer 
trenutno svjesni smo svi da je to veliko kršenje pedagoških standarda.  

Isto tako na početku je Gradonačelnik rekao za treći vrtić, ja se nadam da će to biti što 
prije i posebno je lijepo vidjeti u nekom izvješću ovako samo četiri crtice, podcrtala sam si i 
istrgnula sam si tu stranicu nekakvih otežavajućih okolnosti, te se doista nadam da će te uspjeti 
otkloniti i uz pomoć Grada, posebno sam vidjela ako se ne varam, ispravite me, u Petrovom 
Selu, što su napravili što se tiče samog smještaja vani za vrijeme ljetnih mjeseci nekakvu 
nadstrešnicu gdje djeca mogu biti u hladu. Ja se nadam da to u nekakvim sljedećim projektima 
možda će obuhvatiti, to jest ja bih kao roditelj djeteta koje ide na primjer u Radost, jako voljela 
da djeca dobiju takve sjenice nešto poput toga u Petrovom Selu. 

Naš Klub će podržati ovo Izvješće.“ 
 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ u ime Kluba Hrvatske demokratske zajednice: „Ja 

pozdravljam srdačno Ravnateljicu. Ja sada opet moram, ne sjećam se kada je to bilo u 
neugodnom tonu osim kada je kolegica Marijana Škare Ivković imala onaj one-minute show pa 
napala Ravnateljicu kada sam bio ja od onih koji je izašao na ovu govornicu i rekao da mi je 
žao što se to dešava na sjednici Gradskog vijeća, mislim da se to sjećate. 

Dapače, što se tiče Kluba Hrvatske demokratske zajednice mi smo uvijek podržali 
Izvješće, uvijek smo govorili u superlativima, pohvalama i svim ostalima prema Dječjem vrtiću 
osim što smo Grad kao osnivača tražili nekakve stvari koje opet proizlaze iz našeg Programa 
tako da mislim da od nas te ružne stvari stvarno nisu se nikada čule. 

Vi ste rekli dijelom iz 2023. godine nekakve probleme koji jesu, ovo je sada stvarno 
pohvalno za Grad što su sva djeca primljena, međutim sada malo Ravnateljica i mi roditelji 
imamo problem taj što je, sada fali malo prostora, sada nam treba hitno taj treći vrtić i to nam 
svima koji se bavimo politikom mora biti apsolutni prioritet. To doista treba. Podržali smo sva 
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živa zapošljavanja, sve to, pokušavanje da se ispune ti pedagoški standardi, bio sam 2013. 
predsjednik Upravnog vijeća ispred Hrvatske demokratske zajednice i moram reći da sam bio 
užasno nezadovoljan s tim kako je dolje bilo. Tada je Ravnateljica bila šest mjeseci u mandatu. 
Zatekli smo grozno stanje, stanje koje smo naslijedili od te neke koalicije, nećemo reći ova, 
ona, optuživati se. Godinama se to diže i godinama se to ispravlja kroz veća sredstva Grada, 
kroz ta zapošljavanja i kroz sva ta zapošljavanja tih stručnih djelatnika i tako. 

Ove godine je problem sada s tim prostorom. Da nismo imali prostora, da je netko dijete 
ostalo neupisano bilo bi, tako da razumijemo da je sve to malo triki. Međutim, mi smo 
raspravljali ovo Izvješće na Klubu što se tiče svega, znači rada, Ravnateljice, rada odgajateljica, 
ja ih zovem tete jer su one nama tete i to je draga riječ, dakle što se tiče svega podržavamo, 
međutim malo nam je nelogično, žalosni smo što je Dječji vrtić u Okučanima 300,00 kuna za 
roditelje, kod nas je 700,00 kuna. Mi smo stava da bi to moglo biti malo drugačije i zbog toga 
smo odlučili da ćemo po ovoj točki biti suzdržani. 

Dakle, ne vidim ovdje s time što ćemo biti suzdržani da ne volimo Ravnateljicu, da smo 
protiv nje, da šikaniramo njen rad nego evo, više se odnosi na Grad kao osnivača.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ: „Ne donosi ona tu Odluku smo mi donijeli, Gradsko vijeće, 

Odluku o tome je donijelo ovo Gradsko vijeće, a ne naša Ravnateljica.“ 
 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ: „Tako je i mi smo bili protiv. Dakle mi smo nezadovoljni 

s tom Odlukom. Dakle, ne bih sada da netko iziđe kaže, mi strašno cijenimo rad Ravnateljice, 
strašno cijenimo rad Ravnateljice i svih koji tamo rade i napore Grada u nekim  drugim 
stvarima, ali ova stvar evo bode nas u oči, opet smatramo to je naš program da bi trebalo biti 
manje i to je to.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ: „Zahvaljujem kolega Bećirević, ali zaista ovo Gradsko vijeće 

je donijelo Odluku. Samo Vam želim reći da to nije u ingerenciji ravnatelja.“  
 
MARIJA BRADAŠIĆ MIKOLČEVIĆ: „Samo na početku, ja nisam prozvala Vas, je 

li tako, da ste Vi nešto ovako, onako. Je, bili su svakakvi tonovi po pitanju cijene Vrtića. Samo 
za napomenu, taj Vrtić ima koliko stručnih suradnika? Pedagoga, psihologa, zdravstvenog 
voditelja, tri osobe. Ja u kojoj god sam školi do sada radila to je većinom bio samo pedagog i 
uvijek su se ravnatelji borili ne bi li dobili još nekakvu stručnu osobu. Po pitanju samog tog 
dijela i danas sve veće djece s teškoćama koji je sistem razvijen, ljudi su zaposleni, meni je žao 
što će te vi biti suzdržani jer Vrtić ove godine, ja govorim za ovu godinu jer sam posebno to 
Izvješće proučavala jer me zanima to, radi odličnu stvar. Sve naše što Vi kažete tako lijepo tete, 
čovječe pa jeste li pročitali što su radile i vi će te biti suzdržani?“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ upozorila je Vijećnicu.  
 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Što se tiče kolege Adžića i mene na samom početku ću 

reći da ćemo mi prihvatiti ovo Izvješće, ali bih podsjetila, na pretprošloj sjednici Gradskog 
vijeća sam ja pitala o onim nenaplaćenim sredstvima što Vrtić nije uspio naplatiti i Pučko 
otvoreno učilište pa ste mi rekli da će doći pisanim putem odgovor, iz Učilišta je došlo, a sada 
iz Vrtića nisam, ništa nije došlo, pa onda možda da Ravnateljica kaže tko vam to nije dostavio, 
sredstva od koga niste naplatili? 

I ako možete pojasniti kako je Vrtić radio tijekom ovih ljetnih mjeseci? Tu ne mislim 
samo na Radost i Maslačak nego i na područjima gdje su djeca koje nije imao tko čuvati bila 
primljena, a ono što ste i sami rekli Gradonačelnik da kuhinja treba biti nova pa nadamo se da 
će te s novim Vrtićem dobiti to jer to je sigurno problem. 
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Evo, sada samo kako je bio rad tijekom ljeta i ako možete reći koja su to nenaplaćena 
sredstva i od koga. Ja sam to pitala gospođu Ranisavljević pa je rekla da Grad, imam u 
Zapisniku, Grad nije dužan, a ne znate tko je, a Predsjednica je rekla da će se odgovoriti. Iz 
Pučkog otvorenog učilišta su odgovorili.“ 

 
LJILJANA PTAČNIK: „Kao predsjednica Kluba vijećnika Hrvatske demokratske 

zajednice i koja zastupa određene političke stavove, ja lijepo molim da pozicija ne proziva, 
svatko od nas ima pravo na iznositi stavove političke opcije koju predstavlja. Prema tome je li 
to Vama žao za nešto ili nije žao kako mi glasamo, mi imamo pravo glasati i izražavati svoje 
političke stavove pa Vas lijepo molim da u tom smislu se ne propituju naši politički stavovi, da 
se držimo Poslovnika i da iznosimo stavove svojih političkih lista koje predstavljamo, a da ne 
komentiramo naše političke stavove.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ: „Nije kolegica Marija baš prekršila Poslovnik u smislu da je 

nekoga uvrijedila, malo je emotivno reagirala, ali evo nemojte više molim vas utjecati ili 
spominjati ničije mišljenje.“ 

 
VERA TROBIĆ nakon što je pozdravila nazočne: „Što se tiče potraživanja 

nenaplaćenih, ja ću provjeriti u svom knjigovodstvu i to ću Vam dostaviti, ne bih sada htjela o 
bilo čemu napamet razgovarati, ali uglavnom znam zadnje, prije upisa u ovu pedagošku godinu 
konkretno roditelji, Grad, smo bili na 99 posto naplaćenosti i jednostavno svi roditelji koji su 
imali više od dvije nenaplaćene, znači povučeni su zahtjevi za nastavak i ti zahtjevi su naravno 
ponovno vraćeni čim su izvršene uplate, a o nekakvim evo vezano uz općine ili nešto, ja ću 
vidjeti o čemu se radi pa ću Vam dostaviti. 

Po pitanju ljetne organizacije rada, znači dječji vrtići Radost i Maslačak radili su cijelo 
ljeto, Dječji vrtić Nova Kapela je radio do 15. 8., ostali dječji vrtići su radili do 15. 7.. Stava 
smo u razgovoru s načelnicima da iduću godinu svi i područni dječji vrtići s obzirom da su se 
oni povećali i s brojem djelatnika i s brojem tehničkog osoblja će isto raditi veći dio godine 
tako da se ne bi desila situacija, a ove godine kada smo stavili na papir koliko bi to bilo djece 
jer stvarno radimo s minimalnim brojem ljudi preko ljeta naši ljudi većinom koriste godišnji 
odmor tijekom ljetnih mjeseci, znači niti iz jedne općine ove godine nismo prihvatili dijete jer 
se radilo o broju preko 30 djece što je stvarno nama ovako veliko, to je više od jedne skupine i 
to nam je veliko bilo puno za prihvatiti jer samim time smo i ove godine imali isto tako povećan 
broj gradske djece. 

Ja ću sada samo reći još, naravno, zahvaljujem se svima, provlačilo se i kroz ovo 
Gradsko vijeće, znači da imamo veliki broj doseljavanja u Novu Gradišku i tijekom 9. mjeseca 
kada su završeni upisi, mi još uvijek imamo upita i traži se mjesto više u Dječjem vrtiću Nova 
Gradiška.“  

 
Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Izvješće na glasovanje. 
 
Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 11 „za“, nitko „protiv“, 4 

„suzdržana“ od glasovanja na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška – pročišćeni 
tekst („Službeni glasnik Grada Nove Gradiške broj 7/22.) donijelo je 

 
 Z A K LJ U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu Dječjeg vrtića Nova Gradiška 
za pedagošku godinu 2022./2023. i Financijsko izvješće za 2022. 
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KLASA: 402-03/23-01/02 
URBROJ: 2178-15-01-23-04 
 

(Izvješće i Zaključak prilog su Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 
 

Točka 8. IZVJEŠĆE O RADU I UTROŠENIM FINANCIJSKIM SREDSTVIMA  
  GRADSKOG DRUŠTVA CRVENOG KRIŽA NOVA GRADIŠKA 
  DOZNAČENIM OD GRADA NOVA GRADIŠKA ZA PRVIH ŠEST  
  MJESECI 2023. GODINE 

 
Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
MATEJ ZBORIL u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja Vinka 

Grgića: „Mi smo promotrili Izvješće za prvo polugodište 2023. godine, pohvaljujemo socijalne 
programe, zdravstvene, rad s mladeži, te organiziranje dobrovoljnih darivanja krvi i mi ćemo 
Izvješće kao takvo prihvatiti.“ 

  
MARIJA MIHALJEVIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 

„Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice je razmotrio materijale u Izvješću o radu i 
financijskom poslovanju unutar šest mjeseci, znači za prvu polovicu godine 2023.. Izvješće o 
radu je prikazano vrlo detaljno po svim raznorodnim aktivnostima s konkretnim pokazateljima, 
a što se tiče financijskog poslovanja ono je vrlo uredno unutar dobivenih sredstava od Grada 
Nove Gradiške i već pomalo pratim taj rad, vidljivi su određeni pozitivni iskoraci i u svim 
aktivnostima kao i u infrastrukturi. 

Podržavamo i želimo i dalje dobar rad.“  
 
Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Izvješće na glasovanje. 
 
Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 14 „za“, nitko „protiv“, bez 

„suzdržanih“ od glasovanja na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška – pročišćeni 
tekst („Novogradiški glasnik“, broj 7/22.) donijelo je 

 
Z A K LJ U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu i utrošenim financijskim sredstvima 
 Gradskog društva Crvenog križa Nova Gradiška za prvo polugodište 2023.   

  
 

KLASA: 550-02/23-01/02 
URBROJ: 2178-15-01-23-04 
 

(Izvješće i Zaključak prilog su Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 
 
Točka 9. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI NA PRIJENOS  
  UGOVORA O KONCESIJI ZA FINANCIRANJE, IZGRADNJU, 
  UPRAVLJANJE I ODRŽAVANJE PLINSKOG POSTROJENJA I 
  OPSKRBU PLINOM NA PODRUČJU GRADA NOVE GRADIŠKE 
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 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
  

DAVORIN SLIŠURIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 
„Dakle, Prijedlog odluke o davanju suglasnosti na prijenos ugovora o koncesiji za financiranje, 
izgradnju, upravljanje i održavanje plinskih postrojenja Klub vijećnika Hrvatske demokratske 
zajednice je razmotrio i kao takvo će prihvatiti. Ja bih zaista pohvalio onoga tko je pripremio 
Prijedlog odluke. Ne znam da li je to kolega Zlatko ili Tomislav, vrlo kvalitetna odluka, vrlo 
dobro koncipirana i zaista nemamo nikakvih primjedbi. S obzirom da je Plin Projekt se pripojio 
tvrtki Montcogim Plinara Sveta Nedjelja, to je naprosto tehničko pitanje, a u Odluci sve lijepo 
piše i ako se te Odluke bude pridržavalo zaista neće biti problema u opskrbi, distribuciji i 
kvaliteti. Dakle mi ćemo glasati za.“ 
 

MARIJAN RADIĆ u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja Vinka 
Grgića: „Kolegice i kolege, prije nego što kažem stav našega Kluba ja vas izvještavam da je 
naš Klub ovo pomno razmotrio i mi predlažemo amandman. Ako gradonačelnik usvoji naš 
amandman, mi ćemo glasati „za“. Radi se o sljedećem. Ako ste pomno čitali ovaj materijal 
ovdje, vidite da imate ugovor koji je sačinjen devedesetšeste, pa dodatak devedesetosme, pa 
dvije tisuće desete. Da je u početku Ugovor potpisan s tvrtkom iz Zagreba, poslije toga je prešlo 
na Plin Projekt i danas bi to išlo na treću tvrtku. O čemu se ovdje radi? Radi se o tome da u 
osnovnom ugovoru imamo poglavlje sedam, točku jedan tri koja nije definirana na najbolji 
način po našem mišljenju iz prostog razloga što 26. 2. 2026. godine kompletna mreža i sva 
postrojenja i oprema trebaju prijeći u nadležnost Grada Nove Gradiške. Pa mi predlažemo da 
bi osnažili taj stavak i tu točku predložit ćemo ovdje jedan amandman koji će biti sastavni dio 
odluke koju danas trebamo donijeti. Predlaže se izmjena članka četiri Odluke koja treba da 
glasi: „Ovlašćuje se gradonačelnik Grada Nova Gradiška za potpisivanje dodatka Ugovora o 
koncesiji za financiranje, izgradnju, upravljanje i održavanje plinskog postrojenja i opskrbu 
plinom na području Grada Nova Gradiška koji je koji je zaključen dana 29. 2. 1996. godine s 
dodacima od dana 3. 3. 1998. i 14. 10. 2010. godine. Sukladno ovoj Odluci nakon završetka 
postupka pripajanja tvrtke Plin Projekt d.o.o. Alojzija Stepinca 36, Nova Gradiška tvrtki 
Montcogim Plinara d.o.o. za izgradnju distributivnih mreža, distribuciju plina i održavanje, Trg 
Ante Starčevića 3a, Sveta Nedjelja bez promjene osnovnih točaka osnovnog ugovora, osim 
poglavlja 7, točka 1.3 koja treba da glasi, to bi trebao biti dodatak osnovnom ugovoru, naš 
amandman, pa kaže: koncesionar je dužan danom isteka ovog ugovora bez odgode prenijeti u 
vlasništvo davatelja koncesijsko cjelokupno plinsko postrojenje i mrežu sa svim uređajima, 
instalacijama, priključcima i drugim pripravcima bez naknade, te dostaviti davatelju koncesije 
cjelokupnu tehničku dokumentaciju. O prijenosu vlasništva i preuzimanju dokumentacije 
sačinit će se primopredajni zapisnik. Gospodine gradonačelniče, mi smatramo u Klubu da bi 
ovaj amandman trebalo prihvatiti, da bi on samo osnažio poziciju godine tamo 26. ovoga Grada, 
je li možemo očekivati, to je, radi se o  talijanskoj tvrtki koja je moćna. Koja nas ne bi zavlačila, 
da imaju problema ljudi koji će doći 2026. godine. Znači, ja se,  Predsjednice molim da 
amandman stavite Gradonačelniku da se izjasni o amandmanu ako je moguće.“ 
 

ZLATKO ZEBIĆ: „Točka 4. Odluke ostaje ista, zapravo. Samo se dodaje ova odredba 
znači koja se mijenja iz osnovnog ugovora. Osnovni ugovor stoji ovako: davatelj koncesije 
dužan je bez odgode preuzeti cjelokupno plinsko postrojenje i mrežu sa svim njenim uređajima, 
instalacijama, priključcima i drugim pripravcima. Mi ovu odredbu samo malo konkretiziramo 
ovdje tu i zapravo mi jednostavno ponovo ističemo ono što su oni dužni temeljem osnovnog 
ugovora riješiti. Nema nikakvih bitnih izmjena u odluci.“ 
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VINKO GRGIĆ: „Ovo ima smisla. Znači riječ je o kompletnoj plinskoj infrastrukturi 
na području grada. Kompletno. 1996. godine potpisano, nakon 30 godina ističe to, to je sad za 
koju godinu, za tri godine, čak i dvije i pol godine. Ovo je dobar prijedlog Marijane, jer mi još 
jednom njima dajemo do znanja da ne bi slučajno jer to je četvrti anex ugovora, na kraju krajeva, 
odnosno ovaj je ugovor čisti, ali da ne bi u nekom kontekstu oni iskoristili nekakve pravne ili 
druge mogućnosti, jer ipak se radi o multinacionalnoj kompaniji koja ima ozbiljnu pravnu 
službu, odnosno koristi vjerojatno usluge najboljih pravnih stručnjaka i mi još jednom da 
vidimo da nije to možda nešto što mi ne možemo pročitati i između redaka ili nešto slično, da 
još pri snažimo tu Odluku da je to to. Da oni znaju da se ne igraju, što se tiče toga zahvaljujem 
na amandmanu i ja ga prihvaćam u cijelosti.“  

 
Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Prijedlog odluke uz prihvaćeni amandman na glasovanje. 
 
Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 15 „za“, nitko „protiv“, bez 

„suzdržanih“ od glasovanja na temelju članka 66. Zakona o koncesijama („Narodne novine“ br. 
69/17. i 107/20.), članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška – pročišćeni tekst („Novogradiški 
glasnik“, broj 7/22.) donijelo je 

 
O D L U K U 

o davanju suglasnosti na prijenos Ugovora o koncesiji  
za financiranje, izgradnju, upravljanje i održavanje plinskog postrojenja i 

opskrbu plinom na području grada Nova Gradiška  
KLASA: 363-02/23-01/05 
URBROJ: 2178-15-01-23-04 
 

(Odluka je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
 
TOČKA 10. PRIJEDLOG ODLUKE O STAVLJANJU IZVAN SNAGE  

 ODLUKE O UMANJENJU IZNOSA MJESEČNE ZAKUPNINE 
 POSLOVNIH PROSTORA U VLASNIŠTVU GRADA NOVE  
 GRADIŠKE KOJE KORISTE PRAVOSUDNA TIJELA U GRADU 
 NOVA GRADIŠKA 
 
Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 

DAVORIN SLIŠURIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 
„Razmotrili smo u Klubu vijećnika Prijedlog odluke o stavljanju izvan snage Odluke o 
umanjenju iznosa mjesečne zakupnine za naš sud. S obzirom da je ta zgrada u vlasništvu Grada, 
logično je da je na određeni način da je Grad ulagao u uređenje fasade, odnosno pročelja te 
zgrade. Međutim, ovdje nismo u materijalima, ja bar nisam uočio, kolika bi onda bila zakupnina 
ako ne bi bila jednu kunu. Odnosno, nije napravljen usporedni pokazatelj koliku zakupninu 
plaćaju iste ili slične zgrade na istom ili sličnom prostoru od onoga gdje se nalazi sud. Ova 
intencija Grada da na način uređenja fasade zgrade zadrži u Novoj Gradiški Općinski sud je 
logična, međutim jasno je da sjedišta općinskih sudova, županijskih i tako dalje, ovise o sasvim 
nečem drugom, a ne o tome kakvu fasadu i kakvo pročelje ima. Dakle ovisi prije svega o kadru, 
o broju predmeta, broju spisa, realizaciji, postotku uspješnosti i tako dalje, da sad ne nabrajam 
stvari koje se odnose na pravosuđe i rad pravosudnih tijela. To se radi na mnogo drugačiji način. 
Nažalost u tome nismo uspjeli, ne samo mi, nego mnogi mali gradovi u Hrvatskoj. Postali smo 
stalna služba Općinskog suda u Slavonskom Brodu i mislim da oni koji su u mogućnosti ili kroz 
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Sabor ili neka druga tijela djelovati, možda bi pokušali, možda da pokušaju u nekom narednom 
periodu riješiti to pitanje. Međutim, naprosto to ovisi o lobiranju prema Ministarstvu pravosuđa. 
Tu treba biti izuzetno spretan, izuzetno brz i imati jako dobre argumente koje mi nažalost nismo 
imali. To je tako doživljeno kako je doživljeno. E, sad smo mi vidjeli da to tako ne ide i sad im 
vjerojatno povećavamo zakupninu, sad kad nismo uspjeli da nam ostane Općinski sud, sad 
ćemo mi povećati cijenu najma, odnosno zakupa. Ne znam da li je to baš pravilan način 
funkcioniranja, više se moramo bazirati na kadrovsku popunjenost kažem ovog suda i na 
uspješnost sudaca i svega ostaloga, a to su elementi koji dovode do toga da određeni sud bude 
Stalna služba ili ima naziv Općinskog suda. Tako da mi ćemo biti suzdržani upravo iz tih 
razloga. Inače sam svjestan da to ide izuzetno teško i da kažem nije to nitko odgovoran, nitko 
kriv što smo mi postali stalna služba, niti će netko iz Nove Gradiške biti jako uspješan ako 
danas sutra ponovno postanemo Općinski sud, jer se to rješava na vrlo višim i stručnijim 
razinama od ovoga na kojoj mi djelujemo danas u Gradskom vijeću. Biti ćemo suzdržani. Ja 
bih samo molio Pročelnika da vidimo kolika će zakupnina biti, jer nisam iz ovoga uspio 
iščitati.“ 

SARA ŠEFER u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja Vinka 
Grgića: „Naš Klub je iščitao Prijedlog odluke o stavljanju izvan snage Odluke o umanjenju 
iznosa mjesečne zakupnine i mi ćemo glasati za.“  

 VINKO GRGIĆ: „Gledajte, kako bih rekao nisu nikakve loše ili nečasne namjere. 
Jednostavno sređujemo poslove sa svima, hajdemo reći, račune sa svima. Nama Županija 
ispostavi račun, mi platimo, mi ispostavimo Županiji račun ona nam plati, Država nam ispostavi 
mi platimo, jedino smo tu bili na nekakvoj nuli, i tu moramo jednostavno i po zakonu i po svim 
nekakvim stvarima, ako ne donese ovo tijelo, neko drugi, moramo poravnati, jednostavno 
poravnati račune na toj razini, kako već je. Oni ako plaćaju svagdje drugdje u Hrvatskoj, a kod 
nas imaju jednu kunu ili nula kuna, onda to nema smisla. Ništa loše, ništa zločesto, mi smo 
održali sastanak s članovima Suda i objasnili to, oni su apsolutno, jer oni ne odlučuju o tome, 
odlučuje Ministarstvo, mi smo sad u kontaktu s Ministarstvom. Znači i sredstva koja budemo 
dobivali, ako budemo dobivali od ovoga, mi ćemo ponovno tamo njima uložiti, što im bude 
trebalo, a naravno uvijek svašta treba i pogotovo ako budete tamo da vidite kakvi su prozori, 
kakve su instalacije, kakvi su sanitarni čvorovi. Cijena je predložena, odnosno cijena koja je, 
odlučeno je 20,00 kuna, to nismo mi, to je Ministarstvo reklo, mi plaćamo 20,00 kuna puta 
kvadratura, to je toliko. Znači opet sve u dobroj mjeri, odnosno namjeri. Kažem moramo 
poravnati sa svima račune, kako svima tako svi sa nama i to je to, to jednostavno.“ 

 Budući se za raspravu nije nitko javio, Zamjenik predsjednice Gradskog vijeća stavio je 
Prijedlog odluke na glasovanje. 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 10 „za“, nitko „protiv“, 4 
„suzdržana“ od glasovanja na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška – pročišćeni 
tekst („Novogradiški glasnik“ br. 7/22.) donijelo je 

 
O D L U K U 

o stavljanju izvan snage Odluke o umanjenju iznosa mjesečne zakupnine 
poslovnih prostora u vlasništvu Grada Nove Gradiške  

koje koriste pravosudna tijela u gradu Nova Gradiška  
(„Novogradiški glasnik“ br. 2/17.) 

 
KLASA: 372-01/23-01/01 
URBROJ:  2178-15-01-23-04 
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(Odluka je privitak Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 

 
TOČKA 11. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA OSNIVANJE 
  PRAVA GRAĐENJA I PRAVO SLUŽNOSTI NA DIJELU K.Č.BR. 646/1 
  UPISANOJ U ZK.UL.BR. 3880 K.O. NOVA GRADIŠKA, U KORIST 
  TVRTKE ODAŠILJAČI I VEZE D.O.O., ZAGREB, RADI IZGRADNJE 
  ANTENSKOG STUPA 
 

Zamjenik Predsjednice Gradskog vijeća otvorio je raspravu. 

ZORAN GAZIBARIĆ nakon što je pozdravio nazočne, u ime Klub vijećnika 

Nezavisne liste grupe birača nositelja Vinka Grgića: „Klub vijećnika Nezavisne liste Vinka 

Grgića razmotrio je dostavljene materijale što se tiče davanja Suglasnosti za izgradnju 

antenskog stupa i služnosti tvrtki Odašiljači i veze i kao takve ćemo ih i prihvatiti.“ 

MARIJA MIHALJEVIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 

„Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice razmotrio je Prijedlog ove odluke o davanju 

suglasnosti za osnivanje prava građenja i pravo služnosti na dijelu 646/1 u korist tvrtke 

Odašiljači i veze. Razmotrili smo i na prvom mjestu želim reći da je u materijalima sve što je 

potrebno. Tu je Pismo namjere upućeno Gradonačelniku s Prijedlogom ugovora o pravu 

građenja, i naravno tu je i priložen preslika katastarske mape s tlocrtnim prikazom objekata i za 

stup i za popratnu infrastrukturu i s obzirom da je to nužno za Grad, jer je u nevremenu stradao 

antenski stup, Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice je u ovom slučaju za.“ 

Budući se za raspravu nije nitko javio, Zamjenik predsjednice Gradskog vijeća stavio je 
Prijedlog Odluke na glasovanje. 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 15 „za“, nitko „protiv“, bez 
„suzdržanih“ od glasovanja na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška – pročišćeni 
tekst („Novogradiški glasnik“ br. 7/22.) donijelo je 

 
O D L U K U 

o davanju suglasnosti za osnivanje prava građenja i pravo služnosti  
na dijelu k.č.br. 646/1 upisanoj u zk.ul.br. 3880 k.o. Nova Gradiška,  

u korist tvrtke ODAŠILJAČI I VEZE d.o.o., Zagreb, Ulica grada Vukovara 269d 
radi izgradnje antenskog stupa 

 
KLASA: 944-01/23-01/03 
URBROJ:  2178-15-01-23-04 
 
(Odluka je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 

 

  
TOČKA 12. PRIJEDLOG RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU PREDSJEDNICE POV- 
  JERENSTVA ZA PROCJENU ŠTETA OD PRIRODNIH NEPOGODA 
  GRADA NOVE GRADIŠKE I IMENOVANJU NOVOG  
  PREDSJEDNIKA 
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 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
 Budući se za raspravu nije nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je Prijedlog 
na glasovanje. 
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 15 „za“, nitko „protiv“, bez 
„suzdržanih“ od glasovanja na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška – pročišćeni 
tekst („Novogradiški glasnik“ br. 7/22.) donijelo je 

 
R J E Š E NJ E 

o razrješenju predsjednice Povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih nepogoda 
Grada Nove Gradiške i imenovanju novog predsjednika 

 
KLASA: 021-05/23-02/01 
URBROJ:  2178-15-03-01/2-23-4 
 
(Rješenje je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 

 
  

TOČKA 13. PRIJEDLOG RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU ČLANICE ČLANA 
  ODBORA ZA JAVNA PRIZNANJA I NAGRADE GRADA NOVE 
  GRADIŠKE I IMENOVANJU NOVOG ČLANA 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
 Budući se za raspravu nije nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je Prijedlog 
na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 15 „za“, nitko „protiv“, bez 
„suzdržanih“ od glasovanja na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška – pročišćeni 
tekst („Novogradiški glasnik“ br. 7/22.) donijelo je 

R J E Š E NJ E 
o razrješenju članice Odbora za javna priznanja i nagrade Grada Nove Gradiške 

i imenovanju novog predsjednika 
 
KLASA: 021-05/23-02/01 
URBROJ:  2178-15-03-01/2-23-7 
 
(Rješenje je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 

 

. . .  
Predsjednica Gradskog vijeća zaključila je rad 17. sjednice Gradskog vijeća Grada Nove 

Gradiške u 14,20 sati. 
 
VODITELJ ZAPISNIKA        PREDSJEDNICA 
                    GRADSKOG VIJEĆA 
 
      Nela Bednarik      Dinka Matijević, mag.oec. 

 
KLASA: 029-02/23-01/09 
URBROJ: 2178-15-01/23-02 


